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Protokół Nr XLVIII/1/2005 
 

z XLVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 13 grudnia 2005 roku w sali 
posiedze� Ratusza, ul. Rynek 1. 

 
 Na ustawowy stan 25 radnych w XLVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło 
25 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocno�ci obrad /lista obecno�ci stanowi   
zał�cznik nr 1 do protokołu/. 
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – dokonał otwarcia XLVIII sesji 
Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 
P. Marka Koberskiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa,   
P. Ryszarda Winiarskiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
P. Marka Ustrobi�skiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
/lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 2 do protokołu/, 
Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 3 do protokołu/, 
Dyrektorów Wydziałów Urz�du Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta oraz 
kierowników jednostek współdziałaj�cych z Miastem, a tak�e przybyłych mieszka�ców 
miasta /lista obecno�ci osób zaproszonych stanowi zał�cznik nr 4 do protokołu/. 
 

Nast�pnie Pan Przewodnicz�cy  przedstawił proponowany porz�dek obrad XLVIII 
sesji Rady Miasta Rzeszowa /zał�cznik nr 5 do protokołu/. 
 
 Proponowany porz�dek obrad XLVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

 
1. Uchwała w sprawie zmian  bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. 
2. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco”   

z deklaracja wekslow� /druk nr XLVIII/10/2005/. 
3. Uchwała w sprawie zmian w uchwale Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr 

XLI/182/2005 w sprawie emisji obligacji) /druk nr XLVIII/11/2005/. 
4. Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych w 2006 

roku /druk nr XLVIII/12/2005/. 
5. Uchwała zmieniaj�ca uchwały w sprawie Wieloletnich Programów Inwestycyjnych 

/druk nr XLVIII/13/2005/.  
6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr 

XX/44/2004 z dnia 30 marca 2004 r. w sprawie uchwalenia Wieloletnich Programów 
Inwestycyjnych w zakresie przebudowy ulic na terenie miasta Rzeszowa na lata 2004 
– 2006). 

7. Uchwała w sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej przył�cz wodoci�gowy  do 
budynku mieszkalnego, zlokalizowanego w miejscowo�ci Miłocin, b�d�cy własno�ci� 
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów /druk nr XLVIII/1a/2005/. 

8. Uchwała w sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej przył�cza wodoci�gowo – 
kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowo�ciach gmin s�siednich, b�d�ce własno�ci�   
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów.    

9. Uchwała w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa /druk nr 
XLV/5/2005/. 

10. Uchwała w sprawie powołania komisji dora�nej Rady Miasta Rzeszowa (w celu 
dokonania kontroli prawidłowo�ci wydawania zezwole� na handel alkoholem) /druk 
nr XLVIII/3/2005/. 
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11. Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia ilo�ci 
punktów sprzeda�y napojów alkoholowych na terenie miasta Rzeszowa. 

12. Uchwała w sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. 
Kochanowskiego w Rzeszowie /druk nr XLVIII/4/2005/. 

13. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na nabycie nieruchomo�ci (poło�onej przy ul. 
Styki w Rzeszowie). 

14. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 125/33/2005 „Staroniwa – Południe”  
w Rzeszowie /druk nr XLVIII/5/2005/. 

15. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 126/34/2005 w rejonie ul. Panoramicznej  
w Rzeszowie /druk nr XLVIII/6/2005/. 

16. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany Nr 127/35/2005 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 19/1/2000 „Wilkowyja – 
Kamionka”  przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie w konturze A, B, C, D, E, F, G, H, I, J, 
K, L, Ł, M, N, O, P, R, S, T, U /druk nr XLVIII/7/2005/. 

17. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 129/37/2005 w rejonie ul. Szopena  
w Rzeszowie /druk nr XLVIII/8/2005/. 

18. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 128/36/2005 „Wilkowyja – Kamionka”  
przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie /druk nr XLVIII/9/2005/. 

19. Uchwała zmieniaj�ca Uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie uchwalenia 
Powiatowego Programu Działa� na rzecz Osób Niepełnosprawnych /druk nr 
XLVIII/2a/2005/. 

20. Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu okre�laj�cego wysoko��, warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny dora�nych zast�pstw, 
wysoko�� i warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia oraz 
nagród w roku 2006.     

21. Informacja Prezydenta Miasta na temat strategii rozwoju sportu i kultury fizycznej  
w Gminie Miasto Rzeszów (wniosek zgłoszony przez Radn� Pani� Mart� Niewczas). 

22. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
23. Zapytania i interpelacje. 
24. Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje. 

 
Z wnioskami  o zmian� proponowanego porz�dku obrad wyst�pili: 
 
P. Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – w imieniu Prezydenta Miasta 

zgłosił wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt uchwały 
zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr VI/41/2003 z dnia 4 marca 
2003 r. w sprawie cen za usługi przewozowe �rodkami miejskiej komunikacji zbiorowej) – 
jako pkt 21 a. 

 
P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upowa�nienia  Prezydenta  Miasta zgłosiła 

wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekty uchwał:  
- w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. - jako pkt 1 a 
- w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. – jako pkt 1 b.  
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W/w projekty uchwał zostały omówione podczas posiedzenia Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej oraz Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
 P. Marek Koberski – Zast�pca Prezydenta Miasta – w imieniu Prezydenta Miasta 
zgłosił wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt uchwały 
zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie okre�lenia zada� z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych,    
z uwzgl�dnieniem planu finansowego Pa�stwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2005 rok -  jako pkt 19 a. 
 
 Radna P. Marta Niewczas – jako wnioskodawca wniosku o umieszczenie  
w porz�dku obrad XLVIII sesji punktu 21, tj. Informacji Prezydenta Miasta  na temat strategii 
rozwoju sportu i kultury fizycznej w Gminie Miasto Rzeszów - po uzgodnieniu  
z Prezydentem Miasta, wniosła o zdj�cie tematu z porz�dku obrad dzisiejszej sesji  
i przeniesienie  jego omawiania na styczniow� sesj� Rady Miasta.  
 
 P. Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej – 
w imieniu Komisji zawnioskował o zdj�cie z porz�dku obrad punktu 4, tj. projektu uchwały  
w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych w 2006 roku /druk nr 
XLVIII/12/2005/ i skierowanie go do dalszych prac w Komisji Kultury, Sportu i Promocji. 
 
 P. Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej  
i Inwestycji – w imieniu Komisji, z uwagi na wiele w�tpliwo�ci,  zawnioskował o zdj�cie  
z porz�dku obrad punktu 12, tj. projektu  uchwały w sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci 
poło�onej przy ul. Kochanowskiego w Rzeszowie /druk nr XLVIII/4/2005/.    
W imieniu własnym zgłosił wniosek o wprowadzenie do proponowanego porz�dku obrad 
projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej RGK Spółka z o.o. – 
jako pkt 12.  
Odnosz�c si� do wniosku Zast�pcy Prezydenta Miasta P. Ustrobi�skiego  
o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady 
Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr VI/41/2003 z dnia 4 marca 2003 r. w sprawie cen za 
usługi przewozowe �rodkami miejskiej komunikacji zbiorowej) – zaproponował ewentualne 
omówienie tematu jako pkt 12 a. 
 
 P. Stanisława B�ben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy – w imieniu 
Prezydenta Miasta zgłosiła wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr 
XXXIX/100/2005 z dnia 24 maja 2005 r. w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych 
jako wkładu własnego na realizacj� projektu „Wsparcie efektywnego zarz�dzania projektem 
SPOT – Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu drogi krajowej Nr 4 – dostosowanie do 
wymogów UE”  wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do współfinansowania  
w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego – Transport na lata 2004 – 2006 – jako  
pkt 21 a. 
 
 Radny P. Andrzej Dec – zgłosił wniosek o zdj�cie z proponowanego porz�dku obrad 
punktu 11, tj. projektu uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
ustalenia ilo�ci punktów sprzeda�y napojów alkoholowych na terenie miasta Rzeszowa. 
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 Przyst�piono do przegłosowania wniosków o zmian� proponowanego porz�dku obrad: 
 

 Wniosek o  uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt uchwały  
w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. - jako pkt 1 a – został przyj�ty 
wi�kszo�ci� 20 głosów, bez głosów przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymuj�cych. 

 
 Wniosek o  uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt uchwały  
w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. - jako pkt 1 b – został przyj�ty 
wi�kszo�ci� 21 głosów, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymuj�cym. 
 
 Radna P. El�bieta Dzier�ak – negatywnie oceniła dotychczasow� praktyk� 
przedkładania Komisjom Rady  - „w ostatniej chwili” projektów uchwał celem 
zaopiniowania, a nast�pnie wnioskowania o ich wprowadzenie do porz�dku obrad sesji.   
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – odnosz�c si� do uwagi Radnej  
P. Dzier�ak, stwierdził, �e decyzje odno�nie zmian w porz�dku obrad podejmuj� radni  
w głosowaniu, okre�lon� wi�kszo�ci� głosów.     
 

Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad punktu 4, tj. projektu uchwały w sprawie 
ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych w 2006 roku /druk nr 
XLVIII/12/2005/ i skierowanie go do dalszych prac w Komisji Kultury, Sportu  
i Promocji  – został przyj�ty jednogło�nie (20 głosów za). 

 
Radny P. Andrzej Dec – uzasadnił wniosek o zdj�cie z proponowanego porz�dku 

obrad punktu 11, tj. projektu uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa  
w sprawie ustalenia ilo�ci punktów sprzeda�y napojów alkoholowych na terenie miasta 
Rzeszowa: ”Uwa�am, �e dopóki nie jest jasne, czy i jak Rzeszów b�dzie powi�kszany, nie ma  
tego podstawowego argumentu, który stał za wprowadzeniem projektu uchwały do porz�dku 
obrad. Mo�emy zrobi� to, je�li ju�, na ko�cu miesi�ca.”   

 
Radna P. El�bieta Dzier�ak – odnosz�c si� do punktu 11 proponowanego porz�dku 

obrad, tj. projektu uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia 
ilo�ci punktów sprzeda�y napojów alkoholowych na terenie miasta Rzeszowa, zapytała, 
dlaczego w/w temat znalazł si� w porz�dku obrad dzisiejszej sesji. Zwróciła uwag�, �e na 
ostatniej sesji Rady Miasta ustalono, �e projekt w/w uchwały zostanie skierowany do Komisji 
Rady celem ponownego rozpatrzenia.  
Ponadto wskazała, �e w Statucie Miasta Rzeszowa brak zapisu odno�nie  ustalania porz�dku 
obrad i trybu procedowania uchwał, co powoduje dowolno�� w tym zakresie i tworzenie 
precedensów. Krytycznie oceniła dotychczasow� praktyk�.       
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – odnosz�c si� do uwagi Radnej  
P. Dzier�ak, powiedział: „Obawiam si�, �e tutaj nic nie poradzimy. W Statucie Miasta nie da 
si� tego zapisa�. Ustawa o samorz�dzie gminnym stanowi: <<Na wniosek wójta, 
przewodnicz�cy rady gminy jest obowi�zany wprowadzi� do porz�dku obrad najbli�szej sesji 
projekt uchwały, je�eli wpłyn�ł on do rady gminy co najmniej 7 dni przed dniem rozpocz�cia 
sesji.>>  Ja nie komentuj� tego, jaka to jest praktyka. Pa�stwo mo�ecie takie wnioski 
odrzuca�, zdejmuj�c je z porz�dku obrad. To samo odnosi si� do tych punktów porz�dku 
obrad, które s� dzisiaj wprowadzane. Je�li uznajecie Pa�stwo, �e wniosek jest zły, pochopny, 
to nie przyjmujcie go do porz�dku obrad. By� mo�e b�dzie to równie� sygnał od nas, �e nie 
akceptujemy takiego trybu procedowania. Tyle mo�emy zrobi� w tej sprawie.” 



 5 

Pan Przewodnicz�cy poinformował, �e wniosek Prezydenta Miasta o umieszczenie  
w porz�dku obrad XLVIII sesji projektu uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta 
Rzeszowa w sprawie ustalenia ilo�ci punktów sprzeda�y napojów alkoholowych na terenie 
miasta Rzeszowa, wpłyn�ł w ustawowym terminie - konkretnie 5 grudnia br.  
Odnosz�c si� do kwestii organizacji pracy Rady Miasta, stwierdził, �e w najbli�szym czasie  
przedstawi radnym harmonogram sesji Rady Miasta Rzeszowa w 2006 roku.  Nadmienił, �e 
zwróci si� do przewodnicz�cych komisji Rady z pro�b� o przedstawienie precyzyjnego 
harmonogramu posiedze� komisji.  
 
 Radny P. Ryszard Piekło -  zgodził si� z wypowiedzi� Radnej P. Dzier�ak. Za 
niedopuszczalne uznał ponowne przedkładanie przez Prezydenta Miasta pod obrady kolejnej 
sesji  tych samych projektów uchwał, w brzmieniu niezmienionym, które zostały zdj�te  
z porz�dku obrad poprzedniej sesji.  
Odnosz�c si� do harmonogramu obrad Rady Miasta w 2005 r., zwrócił uwag�, �e intencj� 
powy�szego miało by� wyeliminowanie sytuacji polegaj�cych na wprowadzaniu pod obrady 
Rady Miasta „w ostatniej chwili” nowych projektów uchwał. Niestety, praktyka pokazuje, �e 
na ka�dej sesji zgłaszane s� wnioski o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad  
o nowe projekty uchwał, z którymi radni nie mieli mo�no�ci zapoznania si�. Stwierdził, �e 
jako radny nie mo�e �wiadomie głosowa� nad projektami uchwał przedstawianymi  
w przeddzie� lub w dniu sesji. Zaproponował przedyskutowanie tej sprawy   
z Przewodnicz�cymi Klubów Radnych celem  rozwi�zanie  problemu.  
 
 Radny P. Karol W�sowicz – nawi�zuj�c do wypowiedzi Radnego  
P. Piekło, zaproponował, aby zainteresowani radni uczestniczyli w posiedzeniach  Komisji 
Ekonomiczno – Bud�etowej Rady Miasta, na której omawiane s� projekty uchwał z zakresu 
spraw finansowych Miasta. Wnioski o wprowadzenie do porz�dku obrad nowych spraw 
dotycz� w przewa�aj�cej wi�kszo�ci wła�nie tego typu uchwał.  
 
 Radny P. Kazimierz Gre� – odnosz�c si� do uwag Radnej P. Dzier�ak, przypomniał, 
�e Komisja Regulaminowo – Statutowa i Etyki, zajmuj�ca si� zmianami w Statucie Miasta 
oraz sprawami z zakresu etyki, została rozwi�zana na wniosek Pani Radnej. Zgłosił formalny 
wniosek o przegłosowanie wniosku o zdj�cie z porz�dku obrad punktu 11. 
  

Wniosek o zdj�cie z proponowanego porz�dku obrad punktu 11, tj. projektu  
uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia ilo�ci 
punktów sprzeda�y napojów alkoholowych na terenie miasta Rzeszowa – został przyj�ty 
wi�kszo�ci� 22 głosów, przy 1 głosie przeciwnym i 2 głosach wstrzymuj�cych. 
 

Wniosek o zdj�cie z proponowanego porz�dku obrad punktu 12, tj. projektu  
uchwały  w sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci poło�onej przy ul. Kochanowskiego  
w Rzeszowie /druk nr XLVIII/4/2005/ - został przyj�ty wi�kszo�ci� 17 głosów, bez 
głosów przeciwnych, przy 5 głosach wstrzymuj�cych. 

 
Radny P. Tomasz Kami�ski -    nawi�zuj�c do wniosku zgłoszonego przez Radnego 

P. Ramskiego odno�nie wprowadzenia do porz�dku obrad projektu uchwały w sprawie oceny 
sytuacji ekonomiczno – finansowej RGK Spółka z o.o., zwrócił uwag�, �e wczoraj odbyło si� 
posiedzenie Komisji Gospodarki  Komunalnej i Inwestycji, której przewodnicz�cym jest 
wnioskodawca. Na w/w posiedzeniu, które odbyło si� z udziałem dyrektora ds. 
ekonomicznych Spółki RGK, członkowie Komisji nie zostali  poinformowani o inicjatywie 
uchwałodawczej.  
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Radny P. Janusz Ramski – odpowiadaj�c na uwagi Radnego P. Kami�skiego, 
wyja�nił, �e na wczorajszym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
rozpocz�to dyskusj� na temat projektu uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa 
(dot. Uchwały Nr VI/41/2003 z dnia 4 marca 2003 r. w sprawie cen za usługi przewozowe 
�rodkami miejskiej komunikacji zbiorowej). Z wypowiedzi dyrektora ds. ekonomicznych 
RGK wynikało, �e sytuacja finansowa MPK nie jest dobra. Dlatego uznał, �e projekt uchwały 
zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr VI/41/2003 z dnia 4 marca 
2003 r. w sprawie cen za usługi przewozowe �rodkami miejskiej komunikacji zbiorowej) 
nale�y rozpatrywa� w powi�zaniu z ocen� sytuacji ekonomiczno – finansowej RGK Spółka  
z o.o. St�d dzisiejsza inicjatywa uchwałodawcza, gdzie  proponuje si�  zobowi�zanie 
Prezydenta do zlecenia opracowania zewn�trznego audytu oceniaj�cego sytuacj� 
ekonomiczno – finansow� Spółki RGK. Opracowanie audytu, a pó�niej jego analiza ma na 
celu umo�liwienie zapoznania si� z rzeczywist� kondycj� poszczególnych oddziałów 
wchodz�cych w skład Spółki RGK. Pozwoli to na przyj�cie przez Rad� Miasta wła�ciwej 
taryfy przewozowej �rodkami  miejskiej komunikacji zbiorowej. Umo�liwi równie� uj�cie  
w toku prac bud�etowych odpowiedniej kwoty przeznaczonej na rekompensat� ulg 
samorz�dowych. W/w audyt b�dzie tak�e pomocny przy budowie ostatecznego kształtu planu 
finansowego RGK na 2006 rok. 

 
Radny P. Tomasz Kami�ski – zawnioskował, aby projekt uchwały, b�d�cy 

inicjatyw� uchwałodawcz� Radnego P. Ramskiego, został skierowany do dalszych prac  
w Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, a nast�pnie pod obrady Rady Miasta. 

 
Radny P. Karol W�sowicz – wyraził zdziwienie, �e Przewodnicz�cy Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, b�d�cy wnioskodawc� projektu uchwały w sprawie 
oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej RGK Spółka z o.o., nie konsultował projektu 
uchwały na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

 
Radna P. Marta Niewczas – zapytała wnioskodawc� projektu uchwały w sprawie 

oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej RGK Spółka z o.o., kto zapłaci za opracowanie 
zewn�trznego audytu. Stwierdziła: „My�l�, �e w Mie�cie s� bardziej potrzebne rzeczy, np. 
remonty �łobków.”   

 
P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – odnosz�c si� do dyskusji, zwrócił 

uwag�, �e  projekt uchwały b�d�cy  inicjatyw� uchwałodawcz� Radnego P. Ramskiego, 
niepotrzebnie wzbudza tyle emocji. Przecie� po rozpatrzeniu, Rada  mo�e odrzuci� w/w 
projekt uchwały. Ponadto stwierdził: „Ten projekt uchwały ma poprzedzi� decyzj� o zmianie 
cen biletów MPK. Te rzeczy s�  bowiem powi�zane. Je�li nawet  nie przyjmiemy tego projektu 
uchwały do porz�dku obrad, to i tak,  przy zmianie cen biletów MPK, b�dziemy musieli 
dyskutowa� o sytuacji finansowej Spółki RGK.” 

 
Radny P. Konrad Fijołek – jego zdaniem, tak wa�na sprawa, jak projekt uchwały  

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej RGK Spółka z o.o., winien by� 
rozpatrzony na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. Je�eli 
wnioskodawca Radny P. Ramski, b�d�cy  Przewodnicz�cym w/w Komisji, nie ma zaufania 
do członków Komisji, to s� dwa wyj�cia z tej sytuacji – zmiana Przewodnicz�cego Komisji 
lub rozwi�zanie Komisji.   

 
Radna P. El�bieta Dzier�ak – odnosz�c si� do wypowiedzi Radnej P. Niewczas, 

wskazała, �e intencj� projektu uchwały jest zobowi�zanie Prezydenta Miasta do zlecenia 
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opracowania zewn�trznego audytu oceniaj�cego sytuacj� ekonomiczno – finansow� Spółki 
RGK. Powy�sze umo�liwi  radnym  odpowiedzialne zagłosowanie, np. za podwy�k� cen 
biletów MPK. Stwierdziła: „Nie wiem, dlaczego radni broni� si� przed informacj� na temat 
stanu finansów Spółki RGK? Przecie� powy�sze rzutuje na bud�et Miasta na przyszły rok, 
który b�dzie niedługo uchwalany.”   

 
Radna P. Maria Korczowska – przypomniała, �e na jednej z wcze�niejszych sesji 

Rady Miasta, na wniosek Radnego P. Kopaczewskiego,  Prezes RGK przedstawiał informacj� 
na temat sytuacji finansowej Spółki. Radni otrzymali stosowne materiały. W zwi�zku  
z powy�szym zaproponowała, aby na kolejnej sesji ponownie rozpatrzy� w/w informacj�.  

 
Radny P. Ryszard Piekło – poruszył kwesti� działania Rady Miasta jako organu 

kontrolnego Miasta. Nawi�zuj�c do zapisów ustawy o samorz�dzie gminnym, stwierdził, �e 
Komisje Rady Miasta w zasadzie nie wywi�zuj� si� ze swoich obowi�zków i nie podejmuj� 
zada� co do kontroli Prezydenta i jednostek organizacyjnych Miasta w zakresie spraw, dla 
których zostały powołane.  
Poparł projekt uchwały, b�d�cy inicjatyw� uchwałodawcz� Radnego P. Ramskiego, 
wskazuj�c, �e opracowanie zewn�trznego audytu oceniaj�cego sytuacj� ekonomiczno – 
finansow� Spółki RGK  pozwoli na zapoznanie radnych z niezale�n� opini� w tej sprawie. 
Stwierdził: „Nie rozumiem, dlaczego radni s� temu przeciwni? Czy�by wi�ksza wiedza była 
gorsza od mniejszej? -  My�l�, �e chyba nie.” 

 
Radny P. Karol W�sowicz – stwierdził, �e zasadnym jest przeanalizowanie  sytuacji 

ekonomiczno – finansowej Spółki RGK. W chwili obecnej, je�eli nowa taryfa przewozowa 
miałaby obowi�zywa� od 1 lutego 2006 r., jest ju� jednak za pó�no  na zlecenie opracowania 
zewn�trznego audytu.    

 
Radny P. Janusz Ramski - ponownie zgłosił wniosek o uzupełnienie  

proponowanego porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – 
finansowej RGK. Poinformował, �e je�eli uchwała nie zostanie przyj�ta na dzisiejszej sesji, to 
ponowi wniosek  na nast�pnej sesji, co jeszcze bardziej opó�ni termin obowi�zywania nowej 
taryfy przewozowej.    

 
Radny P. Antoni Kopaczewski – za celowe uznał, aby przynajmniej dwa razy w roku 

odbywa� sesje tematyczne na temat działalno�ci najwa�niejszych jednostek organizacyjnych 
Miasta oraz jednostek współdziałaj�cych z Miastem. Stwierdził,  �e je�eli radni maj� 
w�tpliwo�ci co do  kondycji finansowej  RGK, to na podstawie dost�pnych obecnie 
materiałów mo�na dokona� krótkiej oceny Spółki, tak aby radni mieli chocia� 
powierzchowny  obraz sytuacji w tym przedmiocie.  

 
P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – odnosz�c si� do wypowiedzi 

Radnego P. Piekło, powiedział: „To jest kwestia o charakterze strukturalnym, je�eli  chodzi  
o wywi�zywanie si� przez rad� z obowi�zku przeprowadzania kontroli i sprawowania 
nadzoru. Na skutek ostatnich zmian ustawowych, kiedy to prezydent, burmistrz czy wójt jest  
wybierany w sposób bezpo�redni, a uprawnienia rady nie uległy istotnym zmianom, moim 
zdaniem, została zachwiana równowaga pomi�dzy tymi dwoma organami. W szczególno�ci 
jest tak, �e rada nie dysponuje �adnymi funduszami na ekspertyzy, opinie i audyty. To 
powinno by� zmienione. Zamierzam zgłosi� do bud�etu Miasta   wniosek o to, �eby  
w nast�pnym bud�ecie znalazły si� takie pieni�dze. Jest oczywiste, moim zdaniem, Radny  
P. Piekło ma tutaj racj�, �e rada nie jest w stanie rzetelnie przeprowadzi� kontroli ró�nych 
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jednostek Miasta. Ja nie odnosz� tego do układu politycznego – on  za chwil� mo�e si� 
zmieni�. To jest rzecz, która wymaga wprowadzenia pewnej praktyki do naszego �ycia 
samorz�dowego. My�l�, �e o tym warto b�dzie jeszcze rozmawia�, aczkolwiek niekoniecznie 
mo�e w tej chwili.”   
 
 Wniosek  o  uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt uchwały 
w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej RGK Spółka z o.o.   - jako pkt 12 – 
został przyj�ty wi�kszo�ci� 15 głosów, przy 6 głosach przeciwnych i przy 4 głosach 
wstrzymuj�cych.  
 
 Wniosek  o  uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt uchwały  
zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr VI/41/2003 z dnia  
4 marca 2003 r. w sprawie cen za usługi przewozowe �rodkami miejskiej komunikacji 
zbiorowej) – jako pkt 12 a /zgodnie z propozycj� Radnego P. Ramskiego/ - nie uzyskał 
wymaganej wi�kszo�ci głosów.  
Wynik głosowania: za - 8, przeciw - 13, wstrzymuj�cych - 2. 
 
 Radna P. El�bieta Dzier�ak – zwróciła uwag� na „złe procedowanie” wniosków  
o zmian� proponowanego porz�dku obrad. Najpierw  nale�ało podda� pod głosowanie 
wniosek o wprowadzenie do porz�dku obrad projektu uchwały  zmieniaj�cej uchwał� Rady 
Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr VI/41/2003 z dnia 4 marca 2003 r. w sprawie cen za 
usługi przewozowe �rodkami miejskiej komunikacji zbiorowej) – jako pkt 21 a /zgodnie  
z propozycj� Zast�pcy Prezydenta Miasta P. Ustrobi�skiego/. Je�eli ten punkt zostałby 
wprowadzony do porz�dku obrad, wtedy nale�ało podda� pod głosowanie wniosek  
o przesuni�cie rozpatrzenia w/w projektu uchwały do pkt 12 a, zgodnie z propozycj� Radnego 
P. Ramskiego.  
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – odnosz�c si� do uwagi Radnej  
P. Dzier�ak, powiedział: „Mo�na było przyj��, �e wnioski rozpatrujemy w kolejno�ci zgłosze� 
albo chronologicznie według punktów. Ja proceduj� w ten drugi sposób, ł�cz�c kwestie, czyli  
wprowadzenie projektu uchwały z miejscem, w którym  ma on by� rozpatrywany. Wynik jest 
taki, �e w punkcie  12 a nie wprowadzili�my tego projektu uchwały. Był równie� wniosek 
Zast�pcy Prezydenta Miasta P. Ustrobi�skiego, �eby to był punkt 21 a. Wniosek ten zostanie 
poddany pod głosowanie.” 
   

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt uchwały 
zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie okre�lenia zada� z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych,    
z uwzgl�dnieniem planu finansowego Pa�stwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2005 rok -  jako pkt 19 a – został przyj�ty jednogło�nie (24 głosy 
za). 
 

Radna P. El�bieta Dzier�ak – nawi�zuj�c do wniosku Radnej P. Niewczas  
o zdj�cie z porz�dku obrad punktu 21, tj. Informacji Prezydenta Miasta  na temat strategii 
rozwoju sportu i kultury fizycznej w Gminie Miasto Rzeszów i przeniesienie  jego omawiania 
na styczniow� sesj� Rady Miasta, zwróciła si� o przedstawienie uzasadnienia na w/w temat. 

 
Radna P. Marta Niewczas – odpowiedziała, �e wniosek o umieszczenie w porz�dku 

obrad punktu pn.  „Informacja Prezydenta Miasta  na temat strategii rozwoju sportu i kultury 
fizycznej w Gminie Miasto Rzeszów”  został przez ni� zgłoszony dwa tygodnie temu. Po 
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uzgodnieniu z Prezydentem Miasta, wniosła  o zdj�cie tematu z porz�dku obrad dzisiejszej 
sesji i przeniesienie jego omawiania na styczniow� sesj� Rady Miasta Rzeszowa. Wniosek  
o zdj�cie tematu z porz�dku obrad podyktowany jest potrzeb� rzetelnego opracowania 
materiału, w  formie pisemnej, i przedło�enia radnym przed kolejn� sesj�.  

  
       Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad punktu 21, tj. Informacji Prezydenta Miasta  
na temat strategii rozwoju sportu i kultury fizycznej w Gminie Miasto Rzeszów  
i przeniesienie  jego omawiania na styczniow� sesj� Rady Miasta  - został przyj�ty 
wi�kszo�ci� 21 głosów, bez głosów przeciwnych, przy 5 głosach wstrzymuj�cych.  
 
 Wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt uchwały  
zmieniaj�cej uchwał� Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr VI/41/2003 z dnia  
4 marca 2003 r. w sprawie cen za usługi przewozowe �rodkami miejskiej komunikacji 
zbiorowej) – jako pkt 21 a /zgodnie z propozycj� Zast�pcy Prezydenta Miasta  
P. Ustrobi�skiego/ - nie uzyskał wymaganej wi�kszo�ci głosów.  
Wynik głosowania: za - 5, przeciw - 12, wstrzymuj�cych - 5. 
 
 Radny P. Janusz Ramski -  zwrócił si� o przedstawienie uzasadnienia na temat   
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr 
XXXIX/100/2005 z dnia 24 maja 2005 r. w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych 
jako wkładu własnego na realizacj� projektu „Wsparcie efektywnego zarz�dzania projektem 
SPOT – Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu drogi krajowej Nr 4 – dostosowanie do 
wymogów UE”  wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do współfinansowania  
w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego – Transport na lata 2004 – 2006). 
 
 P. Stanisława B�ben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy – wyja�niła:  
„Projekt uchwały dotyczy przesuni�cia �rodków, z 2005 r. na 2006 r., przewidzianych na 
zakup komputerów jako wsparcie do wdra�ania projektu SPOT. Po prostu, przedłu�ały si� 
procedury przetargowe. Dopiero teraz został rozstrzygni�ty przetarg. Poniewa� dostawa 
dotyczy do�� du�ej ilo�ci sprz�tu, nie zostanie zrealizowana do ko�ca roku. W zwi�zku  
z tym proponujemy, �eby przesun�� to na rok 2006. Równocze�nie b�dziemy mie� podstaw� 
do wyst�pienia z aneksem do Ministerstwa Infrastruktury.”     

 
Wniosek o uzupełnienie proponowanego porz�dku obrad o projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr XXXIX/100/2005  
z dnia 24 maja 2005 r. w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu 
własnego na realizacj� projektu „Wsparcie efektywnego zarz�dzania projektem SPOT – 
Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu drogi krajowej Nr 4 – dostosowanie do wymogów 
UE”, wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów do współfinansowania  
w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego – Transport na lata 2004 – 2006 – jako 
pkt 21 b – został przyj�ty wi�kszo�ci� 22 głosów, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymuj�cym.  
 

Porz�dek obrad XLVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa:  
 

1. Uchwała w sprawie zmian  bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. 
 
1a. Uchwała w sprawie zmian  bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. 
 
1b. Uchwała w sprawie zmian  bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. 
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2. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco”   

z deklaracj� wekslow� /druk nr XLVIII/10/2005/. 
 

3. Uchwała w sprawie zmian w uchwale Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr 
XLI/182/2005 w sprawie emisji obligacji) /druk nr XLVIII/11/2005/. 

 
4. Uchwała zmieniaj�ca uchwały w sprawie Wieloletnich Programów Inwestycyjnych 

/druk nr XLVIII/13/2005/.  
 

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr 
XX/44/2004 z dnia 30 marca 2004 r. w sprawie uchwalenia Wieloletnich Programów 
Inwestycyjnych w zakresie przebudowy ulic na terenie miasta Rzeszowa na lata 2004 
– 2006). 

 
6. Uchwała w sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej przył�cz wodoci�gowy  do 

budynku mieszkalnego, zlokalizowanego w miejscowo�ci Miłocin, b�d�cy własno�ci� 
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów /druk nr XLVIII/1a/2005/. 

 
7. Uchwała w sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej przył�cza wodoci�gowo – 

kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowo�ciach gmin s�siednich, b�d�ce własno�ci�   
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów.    

 
8. Uchwała w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa /druk nr 

XLV/5/2005/. 
 

9. Uchwała w sprawie powołania komisji dora�nej Rady Miasta Rzeszowa (w celu 
dokonania kontroli prawidłowo�ci wydawania zezwole� na handel alkoholem) /druk 
nr XLVIII/3/2005/. 

 
10. Uchwała w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej RGK Spółka z o.o. 

 
11. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na nabycie nieruchomo�ci (poło�onej przy ul. 

Styki w Rzeszowie). 
 

12. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 125/33/2005 „Staroniwa – Południe”  
w Rzeszowie /druk nr XLVIII/5/2005/. 

 
13. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 126/34/2005 w rejonie ul. Panoramicznej  
w Rzeszowie /druk nr XLVIII/6/2005/. 

 
14. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany Nr 127/35/2005 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 19/1/2000 „Wilkowyja – 
Kamionka”  przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie w konturze A, B, C, D, E, F, G, H, I, J, 
K, L, Ł, M, N, O, P, R, S, T, U /druk nr XLVIII/7/2005/. 
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15. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 129/37/2005 w rejonie ul. Szopena  
w Rzeszowie /druk nr XLVIII/8/2005/. 

 
16. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 128/36/2005 „Wilkowyja – Kamionka”  
przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie /druk nr XLVIII/9/2005/. 

 
17. Uchwała zmieniaj�ca Uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie uchwalenia 

Powiatowego Programu Działa� na rzecz Osób Niepełnosprawnych /druk nr 
XLVIII/2a/2005/. 

 
17a.Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie okre�lenia zada�  
       z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób         
       niepełnosprawnych,   z uwzgl�dnieniem planu finansowego Pa�stwowego Funduszu 
       Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2005 rok.  
 
18. Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu okre�laj�cego wysoko��, warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny dora�nych zast�pstw, 
wysoko�� i warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia oraz 
nagród w roku 2006.     

 
18a.Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr  
       XXXIX/100/2005 z dnia 24 maja 2005 r. w sprawie zabezpieczenia �rodków 
       finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu „Wsparcie efektywnego 
       zarz�dzania projektem SPOT – Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu drogi krajowej  
       Nr 4 – dostosowanie do wymogów UE”  wnioskowanego przez Gmin� Miasto 
       Rzeszów do  współfinansowania  w  ramach  Sektorowego Programu Operacyjnego –          
       Transport  na lata 2004 – 2006. 

 
19. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 
20. Zapytania i interpelacje. 

 
21. Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje. 

 
Przyst�piono do realizacji porz�dku obrad. 

 
Radny P. Antoni Kopaczewski -  w zwi�zku z przypadaj�c� w dniu dzisiejszym  

24. Rocznic� wprowadzenia w Polsce stanu wojennego, zaapelował  o uczczenie pami�ci 
osób, które zgin�ły w wyniku tych wydarze�.  

 
P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta -   odnosz�c si� do apelu Radnego 

P. Kopaczewskiego, powiedział: „Nie ulega  w�tpliwo�ci, �e to wa�na data w historii naszego 
kraju, i to data smutna. Podzielam pogl�d, do�� powszechny, �e powinni�my raczej �wi�towa�  
i celebrowa� okoliczno�ci radosne – nasze sukcesy i zwyci�stwa, a nie celebrowa� pora�ki, bo 
tak to trzeba odbiera�. To oczywi�cie nie umniejsza wysiłku tych wszystkich, którzy ponie�li 
trud, a czasem oddali i �ycie, za  popraw� sytuacji naszej Ojczyzny.”  
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Zaproponował uczczenie minut� ciszy pami�ci tych wszystkich, którzy stracili �ycie  
w wyniku historycznych wydarze�  sprzed 24 lat.       
 

Minut� ciszy uczczono pami�� tych wszystkich, którzy stracili �ycie w wyniku 
wydarze�  sprzed 24 lat.       
 
Ad. 1. 
 
 P. Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Bud�etowego – w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 rok.   
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 6 do protokołu/. 
 
Projekt uchwały dotyczy: 
      -    zmniejszenia dochodów bud�etu Miasta o kwot� 25 017 zł 

- zwi�kszenia dochodów bud�etu Miasta o kwot� 1 492 166 zł  
- zmniejszenia wydatków bud�etu Miasta o kwot� 1 418 513 zł 
- zwi�kszenia wydatków bud�etu Miasta o kwot� 2 885 662 zł 
- zmiany planu dotacji dla szkół niepublicznych i publicznych 
- zmiany planu dotacji dla innych jednostek sektora finansów publicznych 
- zmiany planu dotacji dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych 
- zmiany planu Gminnego Funduszu Ochrony �rodowiska i Gospodarki Wodnej 
- zmiany nazwy zadania inwestycyjnego – nazwa dotychczasowa „Budowa sieci 

szerokopasmowej”, nazwa po zmianie „Budowa regionalnej sieci szerokopasmowej 
Aglomeracji Rzeszowskiej ResMAN”.    

 
Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzenia Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej oraz Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 P. Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej  - 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały. 
 
 Radny P. Janusz Ramski -   zwrócił si� o przedstawienie wyja�nienia na temat 
proponowanego zmniejszenia wydatków o 225 000 zł w dziale „Transport i ł�czno��” na 
zadanie pn. „Przebudowa skrzy�owania ul. Sikorskiego i Łukasiewicza”. 
 
 P. Marek Ustrobi�ski  - Zast�pca Prezydenta Miasta – wyja�nił, �e zadanie pn. 
„Przebudowa skrzy�owania ul. Sikorskiego i Łukasiewicza” zostało wł�czone do projektu pn. 
„Przebudowa ul. Sikorskiego”, stosownie do zło�onego wniosku o dofinansowanie ze 
�rodków strukturalnych Unii Europejskiej, w ramach Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego. Przypomniał, �e na poprzedniej sesji Rada Miasta 
podj�ła uchwał� dotycz�c� zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na 
realizacj� w/w projektu,  w zwi�zku z ubieganiem si� przez Miasto o jego współfinansowanie  
Dlatego za niecelowe uznano rozpoczynanie w okrojonej formie zadania pn.  „Przebudowa 
skrzy�owania ul. Sikorskiego i Łukasiewicza”. W przedło�onym projekcie uchwały 
zaproponowano  zmniejszenie wydatków na w/w zadanie o kwot� 225 000 zł i przeznaczenie 
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tych �rodków na zadanie pn. „Modernizacja ul. Nowowiejskiej”. Powy�sze zapewni,  �e 
�rodki finansowe zostan� wykorzystane w ramach tego samego osiedla. 
 
 Radny P. Janusz Ramski – odnosz�c si� do udzielonej odpowiedzi, przypomniał, �e 
na poprzedniej sesji przyj�cie uchwały odno�nie zabezpieczenia �rodków finansowych na 
realizacj� projektu pn. „Przebudowa ul. Sikorskiego” uzasadniono tym,  �e nabór wniosków  
o dofinansowanie ko�czy si� 31 stycznia br. Poinformował, �e z informacji przekazanej przez 
Dyrektora Departamentu Funduszy Strukturalnych w Urz�dzie Marszałkowskim wynika, �e 
obecnie nie ma naboru wniosków. By� mo�e nabór wniosków b�dzie na przełomie I i II 
kwartału 2006 r. Zapytał, dlaczego radnych wprowadzono w bł�d? 
 
 P. Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – w odpowiedzi na pytanie 
Radnego P. Ramskiego, wyja�nił: „Z informacji, które otrzymali�my z Urz�du 
Marszałkowskiego, wynikało, �e nabór wniosków odb�dzie si� 31 stycznia br. Dlatego tak� 
informacj� przekazałem radnym. Wg informacji przekazanej przez Radnego P. Ramskiego 
wynika, �e zmiana polega na tym, �e nabór wniosków b�dzie na przełomie I i II kwartału. Czy 
to wiele zmienia?” 
 
 Radny P. Janusz Ramski – nawi�zuj�c do udzielonej odpowiedzi, powiedział, �e jest 
to szerszy temat, do omówienia na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
Wyraził obaw�, �e  „mo�e by� tak, �e w ogóle nie zostanie ogłoszony przetarg na to zadanie,  
a w konsekwencji nie b�dzie przebudowy skrzy�owania ul. Sikorskiego i ul. Łukasiewicza.” 
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – zwrócił si� o udzielenie 
informacji na temat zmniejszenia �rodków o kwot� 250 000 zł w dziale „Administracja 
publiczna” – „Portal wrota podkarpackie z obiegiem dokumentów.” 
 
 P. Stanisława B�ben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania  Funduszy – wyja�niła:  
„Miasto jest  partnerem, współuczestniczy w realizacji projektu „Portal wrota podkarpackie  
z obiegiem dokumentów.” Wnioskodawc� i beneficjentem tego projektu jest  Marszałek. 
Realizacja projektu  wydłu�a si�. Nie jest on realizowany tak, jak było przewidziane.  
W zwi�zku z tym proponujemy zmniejszenie  �rodków na to zadanie.  Nie rezygnujemy z niego, 
bo b�dziemy w tym „Portalu”, ale na miar� post�pu prac.” 
 
 Radny P. Ryszard  Piekło – z uwagi na wysoki koszt, jak i fakt, �e ulica Sikorskiego 
„nie pełni funkcji głównego wylotu ani wlotu do miasta, a tak�e  nie prowadzi do �adnego 
strategicznie wa�nego  miejsca”, wyraził w�tpliwo�ci co do zasadno�ci  realizacji zadania pn.  
„Przebudowa ul. Sikorskiego”. Jego zdaniem, jest wiele bardziej pilnych i niezb�dnych 
inwestycji drogowych, np. przebudowa al. Wyzwolenia. Nale�y wi�c zastanowi�, czy zadanie 
pn. „Przebudowa ul. Sikorskiego”  jest słuszn� inwestycj�. Nie negował potrzeby przebudowy 
skrzy�owania ul. Sikorskiego i Łukasiewicza.  
 
 Radna P. Marta Niewczas – optowała za zadaniem pn. „Przebudowa ul. 
Sikorskiego”, wskazuj�c, �e inwestycja jest bardzo potrzebna. Zwróciła uwag�, �e przez 
Bła�ow� prowadzi alternatywna droga na Bieszczady. 
 Radny P. Janusz Ramski – stwierdził, �e przebudowa ul. Sikorskiego w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego „stoi  pod du�ym znakiem 
zapytania.”  Nie wiadomo, czy w  ogóle b�dzie nabór wniosków.  Zapytał: „Jaka jest 
propozycja w przyszłorocznym bud�ecie i jakie przewiduje si� wyj�cie alternatywne, je�eli 
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wygasimy modernizacj� skrzy�owania ul.  Sikorskiego i Łukasiewicza? Inwestycji nie udało 
si� zrealizowa� przez ostatnie dwa lata. Jaki jest wentyl bezpiecze�stwa.”       
 
 P. Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – odnosz�c si� do uwag 
radnych, wyja�nił: „Na przebudow� ul. Sikorskiego  w projekcie  bud�etu na 2004 rok 
zapisano �rodki w wysoko�ci ok. 600 tys. zł.  Nast�pnie te �rodki  zostały zmniejszone do 
kwoty du�o mniejszej, z której w poprzednim bud�ecie nie dało wykroi� si� sensownej cało�ci 
w celu zrealizowania jakiego� zamkni�tego elementu drogowego. W tym roku  kwota na to 
zadanie  zwi�kszyła si�, ale pojawiła si� te� mo�liwo�� pozyskania dodatkowych �rodków. 
Musz�  powiedzie�, �e nie podzielam czarnego scenariusza przedstawionego przez Radnego 
P. Ramskiego i nie zgadzam si� z t� opini�. Wyst�powali�my ju� wielokrotnie z wnioskami  
o dofinansowanie inwestycji drogowych i póki co otrzymywali�my te �rodki. Programy s� 
realizowane.  
Je�eli chodzi o ul. Sikorskiego, to w bud�ecie tego roku  było zapisane jakby kilka zada�: 
poszerzenie mostu na potoku Matysówka, przebudowa skrzy�owania ul. Sikorskiego z ul. 
Robotnicz� i Stra�ack�,  poszerzenie ul. Sikorskiego na odcinku od ul.  Łukasiewicza do Al. 
Powsta�ców Warszawy do trzech pasów ruchu. W zwi�zku z tym, �e pojawiła si� mo�liwo�� 
pozyskania �rodków z ZPORR, a jedyn� drog� wojewódzk� jest wła�nie ul. Sikorskiego, st�d  
propozycja opracowania tych wszystkich zada� w jeden program i wpisania go w fundusz 
unijny, aby uzyska� dofinansowanie zewn�trzne.  
Al. Wyzwolenia w cz��ci swojego przebiegu jest drog� krajow�, a w cz��ci drog� powiatow� 
na odcinku od ul. Okulickiego do ul. Krakowskiej. Ten odcinek jest przebudowywany  
w ramach  ZPORR. Pozostały odcinek nie mo�e  by� przebudowywany z tego programu, 
poniewa� jest odcinkiem drogi krajowej.” 
 
 Radna P. Janina Bła�ej –  bior�c pod uwag� wzgl�dy bezpiecze�stwa w ruchu 
drogowym, jak te�  piln� potrzeb� wyeliminowania „korków”  na  Osiedlu Zalesie, wskazała 
na  konieczno�� przebudowy skrzy�owania ulic Sikorskiego i Łukasiewicza.        
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – zaproponował, aby Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji  „zastanowiła si�, które inwestycje i w jakiej kolejno�ci 
powinni�my realizowa�.” 
 
 Radny P. Karol W�sowicz – opowiedział si� za przyj�ciem przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 Radny P. Janusz Ramski – zapytał, na jakim etapie jest opracowanie projektu 
technicznego budowy mostu na potoku Matysówka. 
 
 P. Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – odpowiadaj�c na pytanie 
Radnego P. Ramskiego, wyja�nił, �e jest podpisany druk, który słu�y do uruchomienia 
procedury przetargowej na wyłonienie wykonawcy dokumentacji.  Jest to typowy obiekt 
mostowy. 
 
 Radny P. Jan Mazur – zwrócił uwag�, �e przedmiotem obrad jest obecnie projekt 
uchwały w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. Sprawy poruszane przez 
Radnego P. Ramskiego były omawiane na poprzedniej sesji. Zaapelował o dyscyplin� 
podczas obradowania. 
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 Radny P. Kazimierz Gre� – zgłosił wniosek formalny o poddanie pod głosowanie 
omawianego projektu uchwały. 
 
 Przyst�piono do głosowania: 
 
 Uchwała w sprawie zmian bud�etu miasta Rzeszowa na 2005 rok  
/w wersji zaproponowanej/ - została przyj�ta wi�kszo�ci� 19 głosów, bez głosów 
przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymuj�cym. 
 
Ad. 1 a.       
  

P. Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Bud�etowego – w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 rok.   
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 7 do protokołu/. 
 
Projekt uchwały dotyczy: 

- zwi�kszenia dochodów bud�etu Miasta o kwot� 61 352 zł,  
- zmniejszenia wydatków bud�etu Miasta o kwot� 165 679 zł, 
- zwi�kszenia wydatków bud�etu Miasta o kwot� 227 031 zł, 
- zmiany planu dotacji dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych, 
- zmiany planu dochodów własnych jednostek bud�etowych.   

 
Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzenia Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej oraz Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 P. Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej  - 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały. 
 
 Wobec braku zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania: 
 
 Uchwała w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r.  
/w wersji  zaproponowanej/ - została przyj�ta jednogło�nie (17 głosów za). 
 
 Ad. 1 b.       
  

P. Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Bud�etowego – w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 rok.   
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 8 do protokołu/. 
 
Projekt uchwały został przedło�ony w zwi�zku z uwagami Regionalnej Izby Obrachunkowej 
do Uchwały Nr XLVII/268/2005 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 22 listopada 2005 r.  
w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 rok.  Chodzi o  wprowadzenie  zapisu   
w  kwestii  zwi�kszenia  planowanego deficytu.   
 
Projekt uchwały dotyczy: 
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- zmniejszenia dochodów bud�etu Miasta o kwot� 5 109 174 zł,  
- zwi�kszenia planowanego deficytu na koniec 2005 r. o  kwot�  5 109 174 zł, 
- zwi�kszenia przychodów bud�etu Miasta Rzeszowa o kwot� 15 825 062 zł, 
- zwi�kszenia rozchodów bud�etu Miasta Rzeszowa o kwot� 10 715 888 zł. 
 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzenia Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej oraz Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 P. Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej  - 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały. 
 
 Wobec braku zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania: 
 
 Uchwała w sprawie zmian bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r.  
/w wersji  zaproponowanej/ - została przyj�ta wi�kszo�ci� 14 głosów, bez głosów 
przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymuj�cych. 
 
Ad. 2. 
 

P. Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Bud�etowego – w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na wystawienie weksla własnego 
„in blanco”  z deklaracj� wekslow� /druk nr XLVIII/10/2005/. 

 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 9 do protokołu/. 
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na 
wystawienie weksla własnego „in blanco” z deklaracj� wekslow� jest niezb�dna do 
podpisania umowy o dofinansowanie programu PHARE 2003 Promocja Zatrudnienia  
i Rozwój Zasobów Ludzkich, „Wsparcie na modernizacj� oferty edukacyjnej”. Zgodnie  
z wymogami przepisów unijnych, weksel jest jedn� z form zabezpieczenia wła�ciwego 
wykorzystania przyznanych �rodków.  
Przedmiotem projektu jest zakupienie frezarki sterowanej numerycznie wraz  
z oprogramowaniem dla Centrum Kształcenia  Praktycznego.” 
 
Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzenia Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej oraz Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 P. Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej  - 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały. 
 
 Wobec braku zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania: 
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Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco”  
z deklaracj� wekslow� /w wersji zaproponowanej/ - została przyj�ta jednogło�nie (16 
głosów za). 

 
Ad. 3. 
 

P. Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Bud�etowego – w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miasta Rzeszowa (dot. 
Uchwały Nr XLI/182/2005 z dnia 12 lipca 2005 r. w sprawie emisji obligacji, zmienionej 
uchwałami Nr XLII/203/2005 z dnia  30 sierpnia 2005 r. oraz Nr XLVII/271/2005 z dnia  
22 listopada 2005 r.)  /druk nr XLVIII/11/2005/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 10 do protokołu/. 
 
W przedło�onym projekcie uchwały korekcie ulegaj� kwoty finansowania poszczególnych 
zada� inwestycyjnych ze �rodków pochodz�cych  z emisji obligacji.   
 
Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzenia Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej oraz Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 P. Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej  - 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały. 
 
 Wobec braku zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zmian w uchwale Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr 
XLI/182/2005 z dnia 12 lipca 2005 r. w sprawie emisji obligacji, zmienionej uchwałami 
Nr XLII/203/2005 z dnia  30 sierpnia 2005 r. oraz Nr XLVII/271/2005 z dnia 22 
listopada 2005 r.)  / w wersji zaproponowanej/ - została przyj�ta jednogło�nie (14 głosów 
za).   
 
Ad. 4. 
 
 P. Stanisława B�ben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy –  
z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniaj�cej uchwały  
w sprawie Wieloletnich Programów Inwestycyjnych /druk nr XLVIII/13/2005/.  
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 11 do protokołu/. 
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Wieloletnie Programy Inwestycyjne  
w zakresie „O�wiaty i wychowania” dotycz�ce: 

- Rozbudowy Zespołu Szkół Specjalnych oraz przebudowy zaplecza sportowego, 
- Poprawy warunków kształcenia poprzez modernizacj� bazy edukacyjnej �rednich szkół 

technicznych, 
 planowane były do dofinansowania w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego 
Rozwoju Regionalnego działanie 3.5. 
Wniosek o dofinansowanie nie został przyj�ty. 
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Podkarpacki Urz�d Marszałkowski w Rzeszowie nie przewiduje ogłoszenia kolejnych 
naborów wniosków, z uwagi na wyczerpanie limitów �rodków przeznaczonych na realizacj� 
tego rodzaju zada�.” 
 
Pani Dyrektor wyja�niła: „W uchwale Nr XXV/116/2004 Rady Miasta Rzeszowa z dnia  
22 czerwca 2004 r. w sprawie Wieloletnich Programów Inwestycyjnych proponuje si� 
dokonanie zmiany polegaj�cej na wykre�leniu zadania pn. „Rozbudowa Zespołu Szkół 
Specjalnych oraz przebudowa zaplecza sportowego”. W/w zadanie było przewidziane do  
dofinansowania w ramach ZPORR. Ze wzgl�du na to, �e tylko 30 % dzieci ucz�szczaj�cych do 
Zespołu Szkół Specjalnych to dzieci z Rzeszowa, Pan Prezydent wyst�pił do powiatów,  
z terenu których dzieci ucz�szczaj� do szkoły, z wnioskiem o partycypacj� w kosztach 
rozbudowy  bazy lokalowej. Niestety, powiaty nie przychyliły si� do tego wniosku.  Decyzja 
Miasta  została uwarunkowana stanowiskiem Powiatu Ziemskiego Rzeszowskiego. Z tej racji 
wycofali�my si� ze składania  wniosku o dofinansowanie.   
Druga zmiana dotyczy uchylenia Uchwały Nr XXXIX/104/2005 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 
24 maja 2005 r. w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego  Miasta Rzeszowa na lata 
2005 – 2006 w zakresie „O�wiata i wychowanie” pn. „Poprawa warunków kształcenia 
poprzez modernizacj� bazy edukacyjnej �rednich szkół technicznych.” Zło�yli�my wniosek  
o dofinansowanie rozbudowy  Zespołu Szkół Technicznych i Zespołu Szkół Samochodowych. 
Niestety, wniosek nie został dopuszczony do oceny formalnej, ze wzgl�du na stanowisko 
ministerstwa, jak te�  ze wzgl�du na braki w dokumentacji. Natomiast  wyst�pili�my  
z innymi wnioskami co do Zespołu Szkół Technicznych. Na dzisiaj mamy decyzj� na zakup 
obrabiarki dla uczniów. W zwi�zku z tym proponujemy uchylenie uchwały Nr 
XXXIX/104/2005.” 
 
Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzenia Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej oraz Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 P. Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej  - 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały. 
 
 Radny P. Janusz Ramski – poprosił o wyja�nienie na temat wysoko�ci 
dofinansowania dotycz�cego rozbudowy Zespołu Szkół Specjalnych oraz przebudowy 
zaplecza sportowego. Powiedział: „Wycofali�my si� z realizacji zadania, nie ma 
porozumienia. Co Pa�stwo proponujecie w zamian?” 
 
 P. Stanisława B�ben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy – 
odpowiedziała: „Dofinansowanie mogło wynosi� do 75 %  wydatków na realizacj� zada� 
programu, i jest ono płynne. Program był na kwot� 3 100 tys. zł. Wniosek o dofinansowanie 
nie został zło�ony, dlatego �e powiaty nie podpisały porozumienia o partycypacji w kosztach 
tego przedsi�wzi�cia. Obecnie proponujemy, aby przygotowa� si� do tego zadania ju� 
solidnie, doprowadzi� do finału formuł� wspólnej realizacji przedsi�wzi�cia, sporz�dzi� 
odpowiednie porozumienia, ostatecznie doprecyzowa� zakres zadania i przygotowa� si� do 
zło�enia wniosku na nabór 2007 – 2013. S�dz�, �e ten nabór b�dzie ogłoszony ju� pod koniec 
2006 r.” 
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 Radny P. Janusz Ramski – wyraził w�tpliwo�� co do zasadno�ci dokonywania 
zmiany odno�nie odło�enia w czasie realizacji zadania pn. „Rozbudowa Zespołu Szkół 
Specjalnych oraz przebudowa zaplecza sportowego.” Zapytał: „Czy takie przesuni�cie jest 
wła�ciwe? - Mamy mo�liwo�� realizacji zadania, bo tutaj te �rodki s�, a my �wiadomie 
rezygnujemy z jego dofinansowania.” 
 

P. Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – odnosz�c si� do uwag 
radnych, powiedział: „W Zespole Szkół Specjalnych  w tej chwili jest 400 uczniów, z tego 130 
uczniów pochodzi z Rzeszowa, a 270 spoza Rzeszowa, z terenu powiatu rzeszowskiego. 
Rozmawiali�my zarówno ze Starost� Powiatu Rzeszowskiego, jak i ze starostami okolicznych 
gmin o zakresie rozbudowy tej szkoły. Mówi�c konkretnie chodziło o partycypacj�  
w kosztach przedsi�wzi�cia. Uwa�amy bowiem, �e rozbudowa szkoły powinna by� przy 
udziale finansowym samorz�dów, które s� zobowi�zane do zabezpieczenia potrzeb 
edukacyjnych swoich mieszka�ców. Póki to nie nast�pi, Prezydent nie b�dzie przedstawiał  
projektu do zatwierdzenia. Mamy nadziej�, �e by� mo�e zmieni si� stosunek Starosty Powiatu 
Rzeszowskiego do tej kwestii.” 

 
P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy  Rady Miasta – zapytał, czy s�siednie powiaty 

partycypuj�, w jakikolwiek sposób, w kosztach bie��cego prowadzenia Zespołu Szkół 
Specjalnych. 

 
P. Ryszard Winiarski -  Zast�pca Prezydenta Miasta – odpowiedział, �e s�siednie 

powiaty nie partycypuj� w kosztach prowadzenia szkoły. Dodał: „Zadania o�wiatowe s� 
finansowane przez subwencj� o�wiatow�, a je�eli ona jest niewystarczaj�ca, a jest 
niewystarczaj�ca, wówczas z bud�etu Miasta Rzeszowa dopłacamy do ka�dego dziecka.” 

 
Radna P. El�bieta Dzier�ak – zabieraj�c głos, stwierdziła: „Mo�e by� tak, �e pomimo 

tego, �e nie dokonamy rozbudowy Zespołu Szkół Specjalnych, pomimo tego, �e rady gmin 
podejm� uchwały o zabezpieczeniu  odpowiednich warunków dla tych dzieci w swoich 
szkołach,  oka�e si�, �e rodzice nie b�d� chcieli skorzysta� z propozycji powiatów. Nie mo�na 
bowiem  zmusi� rodziców do kierowania dzieci do  placówek, które  utworz� starostowie czy 
wójtowie. Zostaniemy wówczas w takiej sytuacji, �e zarówno nie b�dziemy mie� pieni�dzy od 
powiatów, nie rozbudujemy tej szkoły, a dzieci w takiej liczbie, jak były, i tak b�d�. Co gorsze, 
wg   informacji uzyskanej od Pani Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych, niestety liczba takich 
dzieci wzrasta z roku na rok.”  
 

P. Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – odnosz�c si� do uwag 
radnych, stwierdził: „Zabezpieczenie potrzeb edukacyjnych swoich mieszka�ców, to  zadanie 
danej gminy. My oczywi�cie mo�emy przyj�� ka�dego ucznia spoza terenu Rzeszowa, ale tylko 
wtedy, je�eli mamy miejsce w szkole, je�eli mamy do tego warunki. Nikt nie mo�e nas  zmusi� 
do tego, aby przyjmowa� dzieci wtedy, kiedy nasza szkoła jest do tego nieprzygotowana. Do 
tej pory byli�my dobrymi  i przyjmowali�my wszystkie dzieci ch�tne do nauki. Niestety,  
 z powodu ciasnoty tej szkoły, nie mo�emy tego dalej czyni�. Otrzymałem informacje ze 
Starostwa Powiatowego, �e oni nie widz� tutaj problemu, bo mo�na kierowa� dzieci do 
o�rodka w Mrowli.”       

 
Radny P. Adolf Gubernat – powiedział: „Sprawa rozbudowy Zespołu Szkół 

Specjalnych rzeczywi�cie jest  skomplikowana. Jest to tym bardziej przykre z tego powodu, �e 
ucz�szczaj� tam dzieci <specjalnej troski>. Sytuacja zwi�zana z popraw� warunków 
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funkcjonowania Zespołu Szkół Specjalnych niebezpiecznie  przedłu�a si�, staj�c si�  
przedmiotem jakby rozgrywki pomi�dzy Powiatem a Miastem.  
Mówili�my o tym, �e b�dziemy rozbudowywa� szkoł�, albowiem dokumentacja była aktualna 
do ko�ca br. Zarówno Komisja Edukacji, jak i Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej Rady 
Miasta w br. odbyły posiedzenie w Zespole Szkół Specjalnych. W obecno�ci Zast�pców 
Prezydenta Miasta P. P. Winiarskiego i Koberskiego, Komisje zapewniły, �e Miasto b�dzie 
rozbudowywa� szkoł�. Potem nast�piły takie okoliczno�ci, �e tej rozbudowy nie było. 
Jako nauczyciel chc� zwróci� uwag� na to, �eby  tej sprawy nie rozgrywa� kosztem dzieci.  
Nale�y mie� tu na uwadze przede wszystkim dobro dzieci, a nie tylko stron� prawno – 
finansow� problemu. Nale�y prowadzi� rozmowy ze Starost� Powiatu Rzeszowskiego, tak  
�eby mo�liwie szybko rozwi�za� t� skomplikowan�,  od strony społecznej i moralnej, spraw�.        
Taki był wniosek Komisji Edukacji przyj�ty na ostatnim  posiedzeniu.”  
 
 Radny P. Andrzej Szypuła – stwierdził: „Je�li chodzi o spraw� rozbudowy Zespołu 
Szkół Specjalnych, chciałem zwróci� uwag�, �e oprócz spraw finansowych i organizacyjnych, 
istnieje obligacja moralno – społeczna wobec  tych dzieci dotkni�tych przez los. Apeluj� do 
Pana Prezydenta, aby spraw� tej szkoły potraktowa� szczególnie uwa�nie i starannie. Tym  
bardziej, �e Szkoła ma ogromne i wspaniałe tradycje.  Słu�y społeczno�ci, dzieciom 
i młodzie�y  Rzeszowa, a by� mo�e w przyszło�ci poszerzonego Rzeszowa.”  
 
 P. Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – odnosz�c si� do wypowiedzi 
przedmówców, powiedział: „Rzeczywi�cie dobro dzieci jest tutaj najwa�niejsze. Jednak�e 
troska nad losem tych dzieci powinna by� zarówno w Rzeszowie, jak i w powiecie. My  nie 
mo�emy bra� na siebie odpowiedzialno�ci za los dzieci z okolicznych gmin. Przede wszystkim 
musimy  mie� na uwadze los naszych rzeszowskich dzieci. Zapewniam Pa�stwa, �e nikt nie 
wyrzuci z naszej szkoły  �adnego dziecka spoza terenu miasta. Natomiast od 1 wrze�nia  
2006 r. nie b�dziemy przyjmowa� dzieci spoza Rzeszowa, je�eli  nie dogadamy si�  
z samorz�dami okolicznych gmin.” 
 
 Radny P. Piotr Rybka – zapytał, z jakich odległo�ci dowo�one s� dzieci do Zespołu 
Szkół Specjalnych.    
 
 P. Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta - odpowiedział, �e dzieci 
dowo�one s� nie tylko z okolicznych gmin, ale tak�e z dalszych miejscowo�ci. 
 
 Radny P. Janusz Ramski – zapytał, jak pod wzgl�dem formalnym wygl�da sprawa 
wniosku o dofinansowanie rozbudowy Zespołu Szkół Specjalnych. 
 
 P. Stanisława B�ben – Dyrektor  Wydziału Pozyskiwania Funduszy – wyja�niła, 
�e je�li chodzi o rozbudow� Zespołu Szkół Specjalnych, wniosek o dofinansowanie w ogóle 
nie był składany, poniewa� nie było ustalonych zasad realizacji przedsi�wzi�cia, jak i nie było 
podpisanych porozumie� ze starostami powiatów. 
 
 Przyst�piono do głosowania: 
 

Uchwała zmieniaj�ca uchwały w sprawie Wieloletnich Programów 
Inwestycyjnych  ( w wersji zaproponowanej ) – została przyj�ta wi�kszo�ci� 10 głosów, 
przy 5 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymuj�cych. 
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Ad. 5. 
 
 P. Ireneusz Kochanowicz – Dyrektor Miejskiego Zarz�du Dróg i Zieleni  -  
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr XX/44/2004 z dnia 30 marca 2004 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletnich Programów Inwestycyjnych w zakresie przebudowy ulic na terenie 
miasta Rzeszowa na lata 2004 – 2006). 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr12 do protokołu/. 
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Zmiana w WPI pn. „Przebudowa ulic 
Rzeszowa w ci�gu drogi krajowej Nr 4 – dostosowanie do wymogów Unii Europejskiej” 
polega na przeniesieniu w 2005 r. kwoty 2 731 zł w ramach wkładu własnego, z zadania pn. 
„Przebudowa Al. Armii Krajowej i ul. Lwowskiej” na zadanie pn. „Przebudowa Al. 
Batalionów Chłopskich, Al. Powsta�ców Warszawy wraz z mostem przez rzek� Wisłok.” 
Ponadto zmiana ta spowoduje równie� tak� sam� zmian� w planowanych nakładach 
finansowych ogółem. Projekt ten realizowany jest w ramach Sektorowego Programu 
Operacyjnego Transport. Zmiana ta wynika z konieczno�ci opłacenia bada� laboratoryjnych, 
niezb�dnych do odbioru technicznego mostu przez rzek� Wisłok.” 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 P. Janusz Ramski   - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej  
i Inwestycji – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 Z uwagi na brak zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do glosowania:      

 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr 

XX/44/2004 z dnia 30 marca 2004 r. w sprawie uchwalenia Wieloletnich Programów 
Inwestycyjnych w zakresie przebudowy ulic na terenie miasta Rzeszowa na lata 2004 – 
2006) / w wersji zaproponowanej/  - została przyj�ta jednogło�nie (17 głosów za). 

 
Ad.  6. 
 
 P. Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa -   
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  sprawie przej�cia darowizny 
stanowi�cej przył�cz wodoci�gowy do budynku mieszkalnego, zlokalizowanego  
w miejscowo�ci Miłocin, b�d�cy własno�ci� osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto 
Rzeszów /druk nr XLVIII/1a/2005/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 13 do protokołu/.  
 
Chodzi o wyra�enie zgody na przej�cie od Pa�stwa Stanisławy i Jerzego Cynar darowizny 
stanowi�cej przył�cz wodoci�gowy usytuowany na terenie miejscowo�ci Miłocin – Gmina 
Głogów Małopolski, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów.  
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
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 P. Janusz Ramski   - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej  
i Inwestycji – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 Z uwagi na brak zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do glosowania:      

 
Uchwała  sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej przył�cz wodoci�gowy  do 

budynku mieszkalnego, zlokalizowanego w miejscowo�ci Miłocin, b�d�cy własno�ci� 
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów (w wersji zaproponowanej) – została 
przyj�ta wi�kszo�ci� 16 głosów, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymuj�cym. 

 
Ad. 7.  
 
 P. Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa -   
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przej�cia darowizny 
stanowi�cej przył�cza wodoci�gowo – kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowo�ciach gmin 
s�siednich, b�d�ce własno�ci�   osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów.    
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 14 do protokołu/. 
 
Chodzi o wyra�enie zgody na przej�cie od P. P. Zofii Kowalskiej, Bogdana Szuby, Cecylii  
i Andrzeja Łuszczy�skich, Iwony i Artura Rz�sy, Barbary i Jana Rosół, Agnieszki i Dariusza 
J�drzejczak darowizny stanowi�cej  przył�cza wodoci�gowo – kanalizacyjne usytuowane na 
terenie miejscowo�ci gmin s�siednich, na rzecz Gminy miasto Rzeszów. 
 
 W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 P. Janusz Ramski   - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej  
i Inwestycji – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 Z uwagi na brak zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania:      

 
Uchwała w sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej przył�cza wodoci�gowo – 

kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowo�ciach gmin s�siednich, b�d�ce własno�ci�   
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów / w wersji zaproponowanej/ - została 
przyj�ta jednogło�nie (16 głosów za). 

 
Ad. 8. 
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – zwrócił si� o składanie propozycji 
kandydatur na Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa.  
 
(Projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa /druk nr 
XLV/5/2005/  stanowi zał�cznik nr 15 do protokołu/. 
 
 Radny P. Janusz Ramski – zgłosił kandydatur� Radnej P. El�biety Dzier�ak na 
Wiceprzewodnicz�c� Rady Miasta Rzeszowa. 
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 Radna P. El�bieta Dzier�ak – wyraziła zgod� na kandydowanie na 
Wiceprzewodnicz�c� Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
 Radna P. Marta Niewczas – zgłosiła kandydatur� Radnego P. Konrada Fijołka na 
Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 Radny P. Konrad Fijołek – wyraził zgod� na kandydowanie na 
Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 Nie zgłoszono propozycji innych kandydatur na Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – zwrócił si� o zgłaszanie 
kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej  w celu przeprowadzenia głosowania w sprawie 
wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłoszono kandydatury Radnych P. P. 
Ryszarda Piekło, Andrzeja Szypuły, Władysława Kaszy.  
 
Kandydaci do pracy w Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgod� na kandydowanie.      
 

Komisja Skrutacyjna w celu przeprowadzenia głosowania w sprawie wyboru 
Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa została powołana - jednogło�nie (18 
głosów za) - w nast�puj�cym składzie osobowym:   

1. Radny P. Ryszard Piekło 
2. Radny P.  Andrzej Szypuła 
3. Radny P. Władysław Kasza.  

 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – przedstawił zasady i technik� 
głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta.    
Zgodnie z art. 19  ust. 1 ustawy o samorz�dzie gminnym: <<Rada gminy wybiera ze swego 
grona przewodnicz�cego i 1 – 3 wiceprzewodnicz�cych bezwzgl�dn� wi�kszo�ci� głosów  
w obecno�ci co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.>> 
Pan Przewodnicz�cy poinformował: „Na karcie do głosowania b�d� dwa nazwiska. Głos 
wa�ny b�dzie wtedy, je�eli głosuj�cy skre�li co najmniej jedno nazwisko. Je�eli skre�li jedno 
nazwisko, to znaczy, �e  głosuje za tym kandydatem, którego pozostawił nieskre�lonego. Je�eli 
skre�li oba nazwiska, to znaczy, �e głosuje przeciwko obydwu kandydatom, i to jest równie� 
głos wa�ny. Je�li natomiast nie skre�li �adnego nazwiska, to jest głos niewa�ny. Ten głos 
niewa�ny obni�a quorum. Je�li b�dzie np. 5 głosów niewa�nych, czyli teoretycznie 20 radnych 
odda swoje głosy, to zwyci�zca tego głosowania musi uzyska�  najmniej 11 głosów za.”  
 
 Przyst�piono do głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 

P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta - zgodnie z wnioskiem  
z poprzedniej sesji, zapoznał radnych z tre�ci� pisma Fundacji Rozwoju O�rodka 
Akademickiego z dnia 13 grudnia 2005 r., na temat aktywów/pasywów Fundacji, warto�ci 
materialnych, maj�tku finansowego i �rodków pieni��nych. 
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/Pismo stanowi zał�cznik nr 16 do protokołu/.  
 
 W zwi�zku z prac� Komisji Skrutacyjnej, ustalono, �e pkt 9 i pkt 10 zostan� 
rozpatrzone w dalszej kolejno�ci obrad.  
 
Ad. 11. 
 
 P. Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – w imieniu Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na nabycie nieruchomo�ci 
(poło�onej przy ul. Styki w Rzeszowie). 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 17 do protokołu/. 
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Nieruchomo�� oznaczona jako działka nr 
394/9 obr. 207 o pow. 1237 m2  obj. Kw. 109792 poło�ona przy ul. Styki w Rzeszowie, b�d�ca 
własno�ci� Skarbu Pa�stwa, oddana została w wieczyste u�ytkowanie PKP. 
W wyniku reorganizacji PKP, powstała PKP S.A. Zakład Gospodarowania 
Nieruchomo�ciami w Krakowie, który jest nast�pc� prawnym przedsi�biorstwa pa�stwowego 
PKP.    
Wła�ciciel nieruchomo�ci wyst�pił z wnioskiem do Gminy Miasto Rzeszów o nabycie 
wskazanej nieruchomo�ci na pokrycie jego zobowi�za� z tytułu podatku od nieruchomo�ci 
nale�nego Gminie Rzeszów. 
Wskutek nabycie prawa wieczystego u�ytkowania, zobowi�zania podatkowe nale�ne Gminie 
Miasto Rzeszów wygasaj� do warto�ci nieruchomo�ci oszacowanej przez rzeczoznawc� 
maj�tkowego.”    
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 P. Janusz Ramski   - Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej  
i Inwestycji – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 Z uwagi na brak zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania:      
 

Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na nabycie nieruchomo�ci (poło�onej przy 
ul. Styki w Rzeszowie) /w wersji zaproponowanej/ - została przyj�ta jednogło�nie (13 
głosów za).  

 
Ad. 12. 
 
 P. Gabriela Gołuch – Projektant z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 125/33/2005 „Staroniwa – 
Południe” w Rzeszowie /druk nr XLVIII/5/2005/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 18 do protokołu/. 
/Analiza zasadno�ci przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 125/33/2005 „Staroniwa – Południe” w Rzeszowie stanowi zał�cznik nr 19 
do protokołu/. 
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Pani Projektant zaprezentowała na planszy obszar proponowany do sporz�dzenia planu. 
Nast�pnie  omówiła zasadno�� opracowania planu i jego zakres przedmiotowy. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu uchwały. 
 
 P. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej – 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały.  
 
 Radny P. Antoni Dudek – zapytał, czy sporz�dzany plan b�dzie obejmował teren 
poło�ony przy ul. Cyprysowej i Cukierniczej, gdzie wyst�puj� problemy z dojazdem do 
nieruchomo�ci.   
 
 P. Gabriela Gołuch – Projektant z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – wyja�niła, 
�e teren proponowany do sporz�dzenia planu obejmuje obszar o powierzchni ok. 105 ha, 
poło�ony na południe od ul. Staroniwskiej i na zachód od ul. Przemysłowej w Rzeszowie. 
Przedmiotem opracowania planu jest ustalenie zasad zabudowy i zagospodarowania terenu 
oraz zasad obsługi komunikacyjnej. 
 
 Radny P. Jacek Kiczek –  zwrócił si� o zaprezentowanie na planszy terenów 
przeznaczonych pod zabudow� mieszkaniow� i pod zabudow� produkcyjno – usługow�. 
Zainteresowany był odno�nie zabezpieczenia przed bezpo�rednim s�siedztwem terenów 
przemysłowo – usługowych od terenów zabudowy mieszkaniowej, tak aby zapewni� 
wła�ciwe warunki �ycia mieszka�ców.   
 
 P. Gabriela Gołuch – Projektant z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
odpowiadaj�c, wyja�niła: „Całe osiedle oddzielone jest pasem drogi zbiorczej, ale w planie 
mo�na zastosowa� ró�ne inne zabezpieczenia przed bezpo�rednim s�siedztwem terenów 
przemysłowo – usługowych od terenów zabudowy mieszkaniowej. Zgodnie z ustaw�  
o  ochronie �rodowiska, �adne uci��liwo�ci powodowane przez dany podmiot gospodarczy,  
w ramach swojej działalno�ci, nie mog� wychodzi� poza granice działki tego, kto inwestuje. 
Teoretycznie, z tego terenu �adne uci��liwo�ci nie powinny wychodzi� nawet na drog� 
zbiorcz�. Projekt planu zostanie opracowywany z zachowaniem zasad współ�ycia 
społecznego i zrównowa�onego rozwoju.” 
 
 Radny P. Janusz Ramski – zapytał,  jakie było wcze�niejsze przeznaczenie w/w 
terenu w planie ogólnym. 
 
 P. Gabriela Gołuch – Projektant z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – wyja�niła:  
„W planie ogólnym  teren, o którym mowa, przeznaczony był pod przemysł, bazy i składy.  
W mi�dzyczasie, podczas obowi�zywania planu, Rada Miasta uchwaliła Studium 
Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta, w którym był to ju� 
teren usługowo – produkcyjny. W planie zostan� uszczegółowione zapisy dotycz�ce 
zagospodarowania terenu.”    
  
 Przyst�piono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 125/33/2005 „Staroniwa – Południe” w Rzeszowie 
(w wersji zaproponowanej) – została przyj�ta wi�kszo�ci� 18 głosów, bez głosów 
przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymuj�cym. 
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Ad. 13. 
 

P. Gabriela Gołuch – Projektant z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 126/34/2005 w rejonie ul. 
Panoramicznej w Rzeszowie /druk nr XLVIII/6/2005/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 20 do protokołu/. 
/Analiza zasadno�ci przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 126/34/2005 w rejonie ul. Panoramicznej w Rzeszowie stanowi zał�cznik 
nr 21 do protokołu/. 
 
Pani Projektant zaprezentowała na planszy obszar proponowany do sporz�dzenia planu. 
Nast�pnie omówiła zasadno�� opracowania planu i jego zakres przedmiotowy. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu uchwały. 
 
 P. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej – 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały.  
 
 Wobec braku zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 126/34/2005 w rejonie ul. Panoramicznej w 
Rzeszowie  (w wersji zaproponowanej) - została przyj�ta jednogło�nie (17 głosów za). 

 
Ad. 14.  
 
 P. Beata Cichy – Projektant z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –  w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt  uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
zmiany Nr 127/35/2005 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 19/1/2000 
„Wilkowyja – Kamionka”  przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie w konturze A, B, C, D, E, F, G, 
H, I, J, K, L, Ł, M, N, O, P, R, S, T, U /druk nr XLVIII/7/2005/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 22 do protokołu/. 
/Analiza zasadno�ci przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 19/1/2000 „Wilkowyja – Kamionka”  przy ul. 
Lwowskiej w Rzeszowie w konturze A, B, C, D, E, F, G, H, I, J, K, L, Ł, M, N, O, P, R, S, T,  
U  stanowi zał�cznik nr 23 do protokołu/. 
 
Pani Projektant zaprezentowała na planszy obszar proponowany do zmiany planu. Nast�pnie  
omówiła zasadno�� opracowania zmiany planu i jego zakres przedmiotowy. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu uchwały. 
 
 P. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej – 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały.  
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 Wobec braku zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany Nr 127/35/2005 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 19/1/2000 „Wilkowyja – 
Kamionka”  przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie w konturze A, B, C, D, E, F, G, H, I, J, K, 
L, Ł, M, N, O, P, R, S, T, U (w wersji zaproponowanej) – została przyj�ta jednogło�nie 
(20 głosów za). 

 
Ad. 15. 
 
 P. Stanisława Ciupi�ska – Projektant z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –  
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do 
sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 129/37/2005  
w rejonie ul. Szopena w Rzeszowie /druk nr XLVIII/8/2005/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 24 do protokołu/. 
/Analiza zasadno�ci przyst�pienia do sporz�dzenia  Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 129/37/2005 w rejonie ul. Szopena w Rzeszowie stanowi zał�cznik nr 25 
do protokołu/. 
 
Pani Projektant zaprezentowała na planszy obszar proponowany do sporz�dzenia planu. 
Nast�pnie  omówiła zasadno�� opracowania planu i jego zakres przedmiotowy. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu uchwały. 
 
 P. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej – 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały.  
 
 Radny P. Janusz Ramski – poprosił o bli�sze wyja�nienie na temat przedmiotu 
opracowania planu. 
 

P. Stanisława Ciupi�ska – Projektant z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
wyja�niła, �e przedmiotem opracowania planu jest przeznaczenie terenu pod parking 
wielopoziomowy z dopuszczeniem usług komercyjnych oraz niezb�dn� infrastruktur� 
techniczn�. Potrzeba opracowania planu podyktowana jest celowo�ci� okre�lenia 
szczegółowych zasad zagospodarowania terenu w celu kształtowania ładu przestrzennego 
oraz zapewnienia wła�ciwej obsługi komunikacyjnej centrum miasta poprzez wyznaczenie 
miejsc postojowych. Sporz�dzenie planu jest zasadne z uwagi na konieczno�� zapewnienia 
miejsc postojowych dla samochodów osobowych w centrum miasta, a tym samym wła�ciwej 
obsługi komunikacyjnej dla obecnych i przyszłych mieszka�ców miasta.  Planuje si�, �e 
b�dzie to parking przynajmniej 3-poziomowy z dopuszczeniem usług w poziomie parteru,  
wzdłu� ul. Szopena. 

 
Przyst�piono do głosowania: 

 
Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 129/37/2005 w rejonie ul. Szopena w Rzeszowie 
(w wersji zaproponowanej) – została przyj�ta jednogło�nie (25 głosów za). 
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Ad. 8. 
 
 P. Ryszard  Piekło – Przewodnicz�cy Komisji Skrutacyjnej – odczytał protokół  
Komisji Skrutacyjnej powołanej w celu przeprowadzenia głosowania w sprawie wyboru 
Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa. 
 
/Protokół stanowi zał�cznik nr 26 do protokołu/. 
 
Na ustawowy stan 25 radnych w XLVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa, wg listy obecno�ci, 
uczestniczyło 25 radnych. W głosowaniu wzi�ło udział 25 radnych. Głosów wa�nych oddano 
23, głosów niewa�nych – 2.   
 
Poszczególni kandydaci na Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa otrzymali 
nast�puj�c� ilo�� głosów: 
Radna P. El�bieta Dzier�ak – 9 głosów 
Radny P. Konrad Fijołek – 9 głosów.   
 
Bezwzgl�dna ilo�� głosów potrzebna do wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta, 
wynosi 12.  
 
W zwi�zku z powy�szym Komisja Skrutacyjna stwierdza, �e na XLVIII sesji Rada 
Miasta Rzeszowa nie dokonała wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa.   
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – powiedział: „Formalnie rzecz 
bior�c, mo�emy kontynuowa� te wybory. Je�eli byliby nowi kandydaci, to mo�emy ponownie 
przyst�pi� do głosowania.”   
 
 Nie zgłoszono innych kandydatur na Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta Rzeszowa.    
 
 Radny P. Kazimierz Gre� – zgłosił wniosek formalny o odło�enie sprawy wyboru 
Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta do nast�pnej sesji.  
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – odnosz�c si� do w/w wniosku, 
powiedział: „Tu nie bardzo ma sens taki wniosek formalny. Jak nie b�dzie kandydatur, to nie 
b�dzie głosowania. Jak b�d� kandydatury, to wniosek formalny nic nie pomo�e, i wtedy 
głosujemy.”   
 Radny P. Kazimierz Gre�  - zwrócił si� o poddanie pod głosowanie wniosku 
formalnego o odło�enie sprawy wyboru Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta do nast�pnej 
sesji.  
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – wyja�nił: „W Statucie Miasta jest 
lista spraw, których mog� dotyczy� wnioski formalne. Wniosek zgłoszony przez Radnego  
P. Grenia nie ma takiego charakteru.” 
 

Ustalono, �e w porz�dku obrad nast�pnej sesji zostanie uj�ta sprawa wyboru 
Wiceprzewodnicz�cego Rady Miasta, je�eli wpłynie stosowny wniosek. 
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Ad. 9. 
 
 Dalsz� cz��� obrad prowadził P. Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady 
Miasta. 

 
Radny P. Ryszard Piekło – w imieniu własnym oraz radnych P. P.  El�biety 

Dzier�ak, Janusza Ramskiego, Janiny Bła�ej i Andrzeja Szypuły przedstawił projekt uchwały 
w sprawie powołania komisji dora�nej Rady Miasta Rzeszowa (w celu dokonania kontroli 
prawidłowo�ci wydawania zezwole� na handel alkoholem) /druk nr XLVIII/3/2005/. 

 
/Tekst projektu uchwały stanowi zał�cznik nr 27 do protokołu/. 
 
 Radny P. Tomasz Kami�ski – zgłosił  w�tpliwo�ci co do zapisu § 4 projektu 
uchwały. Jego zdaniem, Rada Miasta mogłaby ewentualnie przyj�� do wiadomo�ci, a nie do 
zaakceptowania,  sprawozdanie i wnioski z kontroli przeprowadzonej przez komisj�.   
 
 Radny P. Ryszard Piekło – odnosz�c si� do uwagi zgłoszonej przez Radnego  
P. Kami�skiego, stwierdził, �e Rada Miasta mo�e  sprawozdanie z kontroli i wnioski przyj�� 
lub odrzuci�. 
 
 Przyst�piono do zgłaszania propozycji kandydatów do pracy w komisji dora�nej Rady 
Miasta Rzeszowa.  
 
 Radny P. Władysław Kasza – zgłosił  kandydatur� Radnego P. Grenia do pracy  
w  w/w komisji. 
 
 Radny P. Kazimierz Gre� – wyraził zgod� na udział w pracach w/w komisji. 
 
 Radny P. Janusz Ramski -  zgłosił  kandydatury Radnych P. P. Ryszarda Piekło  
i Janiny Bła�ej do pracy w  w/w komisji. 
 
 Radni P. P. Ryszard Piekło i Janina Bła�ej  - wyrazili zgod� na udział w pracach 
w/w komisji. 
 
 Radny P.  Jacek Gołubowicz  -  zgłosił  kandydatur� Radnej P. El�biety Dzier�ak  do 
pracy w  w/w komisji. 
 
 Radna P. El�bieta Dzier�ak – podzi�kowała za zgłoszenie jej kandydatury. 
Poinformowała, �e ze wzgl�du na ustalenia klubowe,  nie mo�e wyrazi� zgody na udział  
w pracach w/w komisji. 
 
 Przyst�piono do zgłaszania kandydatów na przewodnicz�cego dora�nej komisji Rady 
Miasta Rzeszowa. 

 
Radny P. Władysław Kasza – zgłosił kandydatur� Radnego P. Kazimierza  Grenia na 

przewodnicz�cego komisji. 
 
Radny P. Janusz Ramski – zgłosił kandydatur� Radnego P. Ryszarda  Piekło na 

przewodnicz�cego komisji.  
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 Radny P. Jan Mazur – zgłosił w�tpliwo�ci co do udziału Radnego P. Piekło  
w składzie dora�nej komisji, której zadaniem jest dokonanie kontroli prawidłowo�ci 
wydawania zezwole� na handel alkoholem. Zwrócił uwag�, �e z informacji, opracowanej 
przez Biuro Ewidencji Działalno�ci Gospodarczej i Zezwole�,  przekazanej radnym na 
poprzedniej sesji, wynika, �e Radny P. Piekło jest wiceprzewodnicz�cym spółki prowadz�cej  
handel alkoholem. Z uwagi na powy�sze, „Radny P. Piekło nie jest do ko�ca osob� 
bezstronn�.”  
 
 P. Janina Załuska – Dyrektor Biura Obsługi Prawnej -  odnosz�c si� do uwagi 
Radnego P. Mazura, stwierdziła, �e nie ma �adnych przeszkód prawnych co do udziału 
Radnego P. Piekło w pracach  powy�szej komisji.    
 
 Radny P. Ryszard Piekło -  nawi�zuj�c do wypowiedzi Radnego P. Mazura, po raz 
kolejny poinformował, �e dane przedło�one radnym na ostatniej sesji, były nieaktualne. 
Obecnie nie ma udziałów ani nie jest we władzach spółki, o której mowa w przedło�onej 
wcze�niej informacji. 
 
 P. Andrzej Dec  - Przewodnicz�cy Rady Miasta – odnosz�c si� do dyskusji, 
powiedział: „My�l�, �e wyolbrzymiamy ten problem. Komisja jest kilkuosobowa. 
Przewodnicz�cy komisji to  osoba, która ma przede wszystkim  inspirowa� jej działanie,  
a wi�c zwoływa� posiedzenia, prowadzi� i dopilnowa�, aby komisja sprawnie, szybko  
i rzetelnie przeprowadziła swoj� prac�. Je�li pozostali członkowie komisji dojd� do wniosku, 
�e który� z jej członków jest w jaki� sposób nieobiektywny, mog� nam o tym powiedzie�  
i spraw� tutaj rozstrzygniemy. My�l�, �e przesad� s�  te zarzuty i podejrzenia.” 
 
 Przyst�piono do głosowania. 
 
 Za wyborem Radnego P. Kazimierza Grenia na przewodnicz�cego dora�nej 
komisji Rady Miasta Rzeszowa było 11 radnych. 
 
 Za wyborem Radnego P. Ryszarda Piekło na przewodnicz�cego dora�nej komisji 
Rady Miasta Rzeszowa było 13 radnych. 
 
 P. Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta – poinformował, �e   
w zwi�zku z powy�szymi wynikami głosowania, przewodnicz�cym dora�nej komisji Rady 
Miasta Rzeszowa został wybrany Radny P. Ryszard Piekło. 
 

Uchwała w sprawie powołania dora�nej komisji Rady Miasta Rzeszowa (w 
nast�puj�cym składzie osobowym: Przewodnicz�cy Komisji Radny P. Ryszard  Piekło, 
Członkowie Komisji Radni P. P. Janina Bła�ej i Kazimierz Gre�) – została przyj�ta 
wi�kszo�ci� 17 głosów, przy 2 głosach przeciwnych i 4 głosach wstrzymuj�cych. 
 
Ad. 10. 
 
 Radny P. Janusz Ramski – jako wnioskodawca przedstawił projekt uchwały  
w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej RGK Spółka z o.o. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 28 do protokołu /.  
 
W przedło�onym projekcie uchwały proponuje si�  zobowi�zanie Prezydenta Miasta do 
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zlecenia opracowania zewn�trznego audytu oceniaj�cego sytuacj� ekonomiczno – finansow� 
Spółki RGK.  
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Opracowanie audytu, a pó�niej jego analiza 
ma na celu umo�liwienie zapoznania si� z rzeczywist� kondycj� poszczególnych oddziałów 
wchodz�cych w skład Spółki RGK. Pozwoli to na przyj�cie przez Rad� Miasta wła�ciwej 
taryfy przewozowej �rodkami  miejskiej komunikacji zbiorowej. Umo�liwi równie� uj�cie  
w toku prac bud�etowych odpowiedniej kwoty przeznaczonej na rekompensat� ulg 
samorz�dowych. W/w audyt b�dzie tak�e pomocny przy budowie ostatecznego kształtu planu 
finansowego RGK na 2006 rok.” 
 
  Przyst�piono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej RGK Spółka z o.o. 
(w wersji zaproponowanej) – została przyj�ta wi�kszo�ci� 14 głosów, przy 5 głosach 
przeciwnych i 3 głosach wstrzymuj�cych. 

 
 Ad. 16. 
 
 P. Beata Cichy – Projektant z Biura Rozwoju  Miasta Rzeszowa – w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 128/36/2005 „Wilkowyja – 
Kamionka” przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie /druk nr XLVIII/9/2005/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 29 do protokołu/. 
/Analiza zasadno�ci przyst�pienia do sporz�dzenia  Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 128/36/2005 „Wilkowyja – Kamionka” przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie 
stanowi zał�cznik nr 30 do protokołu/. 
 
Pani Projektant zaprezentowała na planszy obszar proponowany do sporz�dzenia planu. 
Nast�pnie  omówiła zasadno�� opracowania planu i jego zakres przedmiotowy. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu uchwały. 
 
 P. Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej – 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała powy�szy projekt uchwały.  
 
 Wobec braku zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 128/36/2005 „Wilkowyja – Kamionka” przy ul. 
Lwowskiej w Rzeszowie  ( w wersji zaproponowanej) – została przyj�ta jednogło�nie (17 
głosów za). 
 
Ad. 17. 
 
 P. Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego O�rodka Pomocy Społecznej –  
w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały  zmieniaj�cej Uchwał� Rady 
Miasta Rzeszowa w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Działa� na rzecz Osób 
Niepełnosprawnych /druk nr XLVIII/2a/2005/. 
 



 32 

/ Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 31 do protokołu/. 
 
Z upowa�nienia Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor wniosła dwie autopoprawki: 

- w tre�ci uchwały  w § 1 po wyrazach „zadania od nr 201” wpisa� „do 210”  
- w tre�ci zał�cznika do projektu uchwały wpisa� zadania od nr 201 do 210. 

 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały wraz z autopoprawkami.  
 
 P. Maria Korczowska – Przewodnicz�ca  Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej – 
poinformowała, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała przedło�ony projekt uchwały. 
 
 Wobec braku zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania: 
 

Uchwała  zmieniaj�ca Uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie uchwalenia 
Powiatowego Programu Działa� na rzecz Osób Niepełnosprawnych (wraz z 
autopoprawkami) – została przyj�ta jednogło�nie (17 głosów za). 

 
Ad. 17 a. 
 
 P. Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego O�rodka Pomocy Społecznej   
- w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniaj�cej uchwał� Rady 
Miasta Rzeszowa w sprawie okre�lenia zada� z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej  
oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzgl�dnieniem planu finansowego 
Pa�stwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2005 rok.  
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 32 do protokołu/. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 Wobec braku zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania: 
 

Uchwała zmieniaj�ca uchwał� Rady Miasta Rzeszowa w sprawie okre�lenia 
zada� z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzgl�dnieniem planu finansowego Pa�stwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2005 rok ( w wersji zaproponowanej) – 
została przyj�ta jednogło�nie (17 głosów za). 

 
Ad. 18. 
 
 P. Stanisław Sie�ko – Dyrektor  Wydziału Edukacji – w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu okre�laj�cego wysoko��, 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny dora�nych zast�pstw, wysoko��  
i warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia oraz nagród w roku 
2006.     
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 33 do protokołu/. 
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Pan Dyrektor poinformował, �e regulamin  został uzgodniony ze zwi�zkami zawodowymi 
działaj�cymi w o�wiacie  
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 P. Adolf Gubernat – Przewodnicz�cy Komisji Edukacji  - poinformował, �e 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 Wobec braku zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu okre�laj�cego wysoko��, warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny dora�nych zast�pstw, wysoko�� i 
warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia oraz nagród w roku 
2006 (w wersji zaproponowanej) – została przyj�ta jednogło�nie (15 głosów za). 

 
Ad. 18 a. 
 
 P. Stanisława B�ben  -  Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy – w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta 
Rzeszowa (dot. Uchwały Nr XXXIX/100/2005 z dnia 24 maja 2005 r. w sprawie 
zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu „Wsparcie  
efektywnego zarz�dzania projektem SPOT – Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu drogi 
krajowej     Nr 4 – dostosowanie do wymogów UE”  wnioskowanego przez Gmin� Miasto       
Rzeszów do  współfinansowania  w  ramach  Sektorowego Programu Operacyjnego –         
Transport  na lata 2004 – 2006. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 34 do protokołu/. 
 
Stosownie do uzasadnienia do projektu uchwały: „Zmiana dotyczy przesuni�cia finansowej 
realizacji Zada� 1 i 2 Etapu I oraz Zadania 4 Etapu II projektu nr SPOT/3.1/153/05 pn. 
”Wsparcie efektywnego zarz�dzania projektem SPOT Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu 
drogi krajowej nr 4 – dostosowanie do wymogów Unii Europejskiej” z roku 2005 na rok 
2006, która jest spowodowana przedłu�aj�c� si� procedur� o udzielenia zamówienia 
publicznego dotycz�cego dostawy „Urz�dze� Biurowych, narz�dzi, akcesoriów  
i oprogramowania”.  
W zwi�zku z przesuni�ciem realizacji w/w zada�, Beneficjent – Gmina Miasto Rzeszów 
wyst�puje do Instytucji Zarz�dzaj�cej SPOT z propozycj� Aneksu nr 1 do Umowy  
o dofinansowanie, która uwzgl�dnia w/w zmiany w Harmonogramie rzeczowo – finansowym 
projektu.  
W celu wykazania zabezpieczenia finansowej realizacji projektu w roku 2006, niezb�dne jest 
dokonanie stosownej zmiany w WPI uwzgl�dniaj�cej proponowane zmiany.” 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
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 P. Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej – 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 Wobec braku zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania:     
 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot. Uchwały Nr 
XXXIX/100/2005 z dnia 24 maja 2005 r. w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych 
jako wkładu własnego na realizacj� projektu „Wsparcie  efektywnego zarz�dzania 
projektem SPOT – Przebudowa ulic Rzeszowa w ci�gu drogi krajowej     Nr 4 – 
dostosowanie do wymogów UE”,  wnioskowanego przez Gmin� Miasto  Rzeszów do  
współfinansowania  w  ramach  Sektorowego Programu Operacyjnego –         Transport  
na lata 2004 – 2006 (w wersji zaproponowanej) – została przyj�ta wi�kszo�ci� 14 głosów, 
bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymuj�cym. 

 
Ad. 19. 
 
 P. Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – przedstawił sprawozdanie  
z prac Prezydenta i Zast�pców Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 29 listopada do  
12 grudnia 2005 r. 
 
/Sprawozdanie stanowi zał�cznik nr 35 do protokołu/. 
 
Nast�pnie zło�ył �yczenia �wi�teczne. 
 
Ad. 20. 
 
Zapytania, interpelacja i wnioski: 
  
1/ 
Interpelacja Nr XLVIII/1/2005 
 
„Zarówno funkcjonariusze Policji, jaki i Dyrekcja  Szpitala – Polikliniki MSWiA w Rzeszowie 
oraz działaj�ce w Szpitalu Zwi�zki Zawodowe od kilku lat postuluj� wybudowanie miejsc 
parkingowych przy ul. Okulickiego, na wysoko�ci budynku Szpitala, w którym mieszcz� si� 
Poradnia Zdrowia Psychicznego Szpitala, Wojewódzka Komisja Lekarska MSWiA, Apteka 
oraz cały pion administracyjno – gospodarczy Szpitala Polikliniki. W tym rejonie nie ma 
�adnego parkingu, natomiast jest bardzo du�o przyje�d�aj�cych z terenu województwa, 
zarówno pacjentów, jak i interesantów. W tej sprawie odbyło si� spotkanie Zast�pcy 
Prezydenta Miasta Pana Marka Ustrobi�kiego z Dyrektorem Szpitala – Polikliniki, przy moim 
udziale.  
Uprzejmie prosz�: po pierwsze uwzgl�dni� budow� miejsc parkingowych  przy ul. 
Okulickiego, po drugie udzieli� mi odpowiedzi oraz Dyrekcji Szpitala – Polikliniki o sposobie 
i czasie wykonania tego zadania.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Jan Mazur 
 
2/ 
Wniosek Nr XLVIII/2/2005 
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„W zwi�zku z  przyj�tym  Wieloletnim Planem Inwestycyjnym Budownictwa Mieszkaniowego 
uprzejmie prosimy o opracowanie planu ze wskazaniem miejsc inwestycyjnych pod 
budownictwo mieszkaniowe komunalne dla potrzeb miasta oraz rezerwacji funduszy na ten 
cel, wskazanie �ródeł oraz terminu realizacji.”   
 
Autorzy: Radni Miasta Rzeszowa Władysław Kasza,  Marek Str�czek, Jan Mazur 
 
3/ 
Interpelacja Nr XLVIII/3/2005 
 
„W zwi�zku z wyst�pieniem BGM w sprawie wydzier�awienia nieruchomo�ci przy ul. 
Kochanowskiego w Rzeszowie na okres 9 lat (projekt uchwały – druk nr XLVIII/4/2005) – 
uprzejmie prosz� o przygotowanie informacji na temat funkcjonowania „rynku zielonego”  
w tym obszarze. Prosz� te� o skierowanie w/w projektu uchwały do Rady Osiedla 1000 lecia 
w Rzeszowie w celu zaopiniowania. 
Poza tym prosz� o wskazanie terenu zast�pczego pod „rynek zielony”  na Osiedlu 1000 lecia. 
Do czasu zaopiniowania wniosku przez Rad� Osiedla uprzejmie prosz� o nie wnoszenie 
tematu pod obrady Rady Miasta Rzeszowa.”    
  
Autorzy: Radni Miasta Rzeszowa Władysław Kasza,  Marek Str�czek, Jan Mazur 
 
4/ 
Wniosek Nr XLVIII/4/2005 
 
„Zwracam si� z pro�b� oraz z wnioskiem o monta� masztu słu��cego do podnoszenia flagi 
pa�stwowej podczas uroczysto�ci patriotycznych oraz pa�stwowych, zgodnie  
z ceremoniałem  wojskowym i ustaw� o barwach, fladze i hymnie RP – przy Pomniku Płk. 
Leopolda Lisa – Kuli na Placu Farnym.” 
 
Autorzy: Radni Miasta Rzeszowa Marek Str�czek, Władysław Kasza 
 
5/ 
Interpelacja Nr XLVIII/5/2005 
 
„Interpelacja dotycz�ca południowego rejonu ul. Cyprysowej w zał�czeniu. Prosz�  
o powiadomienie Rady Osiedla Staroniwa”. 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Antoni Dudek 
 
6/ 
Zapytanie Nr XLVIII/6/2005 – zgłoszone ustnie 
 
„1. Prosz� o informacj� na temat tego, jak zako�czyła si� sprawa  zanieczyszczenia wody 
      pitnej dla miasta Rzeszowa. Zdarzenie to miało miejsce kilkana�cie dni temu. Informacje 
     na ten temat były podawane w masmediach. Zaniepokojeni mieszka�cy Rzeszowa  masowo 
     wykupywali wod� mineraln� do potrzeb codziennego u�ytku. Ubolewam, �e Komisja 
     Zdrowia Rady  Miasta Rzeszowa nie zaj�ła si� tak wa�nym problemem.  
 
2. Prosz� o informacj�, ile bada� prenatalnych wykonano w Szpitalu Miejskim i czy te 
     badania w ogóle wykonywane s� w naszym mie�cie.” 
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Autor: Radny Miasta Rzeszowa Zdzisław Dara� 
 
7/ 
Interpelacja Nr XLVIII/7/2005 – zgłoszona ustnie 
 
„Chciałem poinformowa�, �e kilkuletnie starania w sprawie remontu potoku Młynówka 
zostały pozytywnie zako�czone. Potok został oczyszczony na odcinku od Al. Armii Krajowej 
do Wisłoka. Prace  zostały wykonane pod koniec listopada i na pocz�tku grudnia br. Koszt 
zadania, o którym  mowa,  to ponad 600 tys. zł. Inwestycja ta była bardzo potrzebna, 
szczególnie dla mieszka�ców Osiedla Mieszka I. Mam jednak szereg uwag co do sposobu jej 
realizacji. Dla przykładu,  na odcinku od Al. Armii Krajowej do ul. Czołgistów brakuje cz��ci 
pustaków umacniaj�cych brzegi potoku, a niektóre zostały nierówno uło�one. W zwi�zku z 
powy�szym prosz� o przeprowadzenie, na wiosn�,  dokładnego przegl�du stanu wykonania  
robót, a nast�pnie dokonanie rzetelnego ich odbioru.”            
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Adolf Gubernat 
 
8/ 
Interpelacja Nr XLVIII/8/2005 – zgłoszona ustnie 
 
„W zwi�zku z licznymi sygnałami mieszka�ców, zwracam si� do Pana Prezydenta  
o udzielenie pomocy i podj�cie działa� w sprawie rozwi�zania zaistniałego konfliktu  
dotycz�cego budowy kanalizacji przy ul. Zelwerowicza. Bardzo prosz� o rzeczowe 
rozwi�zanie  problemu.”  
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa Janina Bła�ej 
 
9/ 
Wniosek Nr XLVIII/9/2005 – zgłoszony ustnie 
 
„W zwi�zku z wielokrotnymi interwencjami mieszka�ców, kieruj�c si� wzgl�dami 
bezpiecze�stwa, prosz� o wykonanie chodnika i przej�cia dla pieszych obok ronda przy Al. 
Niepodległo�ci (po stronie północnej od strony bloków, na wysoko�ci krzy�a 
jubileuszowego).”  
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Ryszard Piekło 
 
10/ 
Wniosek Nr XLVIII/10/2005 – zgłoszony ustnie 
 
„W zwi�zku z sygnałami  mieszka�ców dotycz�cymi  przedłu�enia ul. Krajobrazowej do ul. 
Czesława Niemena, prosz� o podj�cie interwencji celem  doprowadzenia do przejezdno�ci 
stosownego odcinka ul. Sanockiej.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Marek Str�czek 
 
11/ 
Wniosek Nr XLVIII/11/2005 – zgłoszony ustnie 
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„Apeluj� do Pana Prezydenta o dalsz� opiek� nad rodzin� Czepow,  która w sobot� 
przyjechała do Rzeszowa z Kazachstanu. Apeluj� równie� do Komisji Rodziny i Pomocy 
Społecznej Rady Miasta o zainteresowanie si� losem tej rodziny. Chodzi o to,  �eby�my tych 
ludzi nie zostawili samych sobie, z problemami, bo tak wcze�niej niekiedy w Polsce bywało.”  
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Jacek Kiczek 
 
 Radna P. Maria Korczowska – odnosz�c si� do apelu Radnego P. Kiczka, 
powiedziała, �e Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej na bie��co interesuje si� problemami 
rodzin sprowadzonych z Kazachstanu. Rodzina, która przyjechała w sobot�, jest pod fachow� 
opiek� pracowników socjalnych MOPS. Pomoc� dla w/w rodziny zajmuje si� wiele instytucji 
miejskich. Zapewniła, �e rodzina nie b�dzie zdana sama na siebie.   
 
  Radny P. Jacek Gołubowicz –  nawi�zuj�c do apelu Radnego P. Kiczka, stwierdził:  
„Chciałem odpowiedzie� Radnemu P. Kiczkowi, poniewa� powiedział, �e dwie rodziny 
poprzednio sprowadzone z Kazachstanu, były pozostawione same sobie. - Dzisiaj one s� 
pozostawione same sobie. One w tej chwili ju� na tyle okrzepły, �e rzeczywi�cie mog�  by� 
pozostawione same sobie. Natomiast wtedy były obj�te wszelk� pomoc�, jaka tylko była 
mo�liwa do udzielenia ( praca, meble, �łobek, ulgi w korzystaniu ze �łobka, szkoła). Wszystko 
co tylko było mo�liwe, zostało udzielone. Była wyznaczona osoba do bezpo�rednich 
kontaktów. Ówczesny Zarz�d Miasta zadbał o to, aby te rodziny jak najlepiej 
zaaklimatyzowały si� w nas w Rzeszowie.”      
 
 Radny P. Marek Str�czek – poinformował, �e w udzielanie pomocy dla rodziny 
sprowadzonej z Kazachtsanu zaanga�owany jest równie� MZBM.  Rodzina otrzymała 
mieszkanie wyposa�one w odpowiednie sprz�ty i urz�dzenia.  
 
12/ 
Wniosek Nr XLVIII/12/2005 – zgłoszony ustnie 
 
„Otrzymałem sygnał od pracowników Pogotowia Ratunkowego, �e organizacja skrzy�owania 
przy ul. Szopena, przy wje�dzie do Szpitala, jest zła. Zdarza si� tak, �e samochody, które chc� 
wyjecha� z ul. Naruszewicza na ul. Szopena, obok Szpitala, stoj� w kolejce, blokuj�c wjazd na 
teren Szpitala. Prosz� o interwencj� w tej sprawie.”      
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Andrzej Dec 
   
13/ 
Wniosek Nr XLVIII/13/2005 – zgłoszony ustnie 
 
„1.Prosz� o podj�cie działa� odno�nie odblokowania i  poprawy wyjazdu z ul. Naruszewicza, 
obok Szpitala, na ul. Szopena.  
2. Prosz� o zobowi�zanie  Stra�y Miejskiej do cz�stego patrolowania ul. Naruszewicza, 
wzdłu� Szpitala, i podj�cia zdecydowanych działa� wobec kierowców nie stosuj�cych si� do 
ustawionych tam znaków drogowych.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Ryszard Piekło 
 
14/ 
Wniosek Nr XLVIII/14/2005 – zgłoszony ustnie 
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„1. Po raz kolejny prosz� o zrobienie zatoki przy ul. Wyspia�skiego, naprzeciwko stadionu.  
2. Prosz� o wpisanie do przyszłorocznego bud�etu Miasta Rzeszowa prawoskr�tu z ul. Witosa 
w kierunku ul. Wiktora.  
3. Prosz� o rozwa�enie zasadno�ci uwag zgłoszonych podczas  wczorajszego spotkania Rady 
Osiedla Krakowska Południe.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Janusz Ramski 
 
15/ 
Zapytanie Nr XLVIII/15/2005 – zgłoszone ustnie 
 
„1. Ile ł�cznie kosztował niedawny wyjazd do Grecji? 
2. Prosz� o pełn� specyfikacj� wydatków finansowych, czyli co�my sfinansowali, w ramach 
promocji miasta,  od pocz�tku roku. 
3. Je�li chodzi o wyjazd do Warszawy i protestowanie przed Urz�dem Rady Ministrów, 
otrzymałem tak� wiadomo��, �e było polecenie znalezienia ochotników. Czy prawd� jest, �e  
kierownicy wydziałów otrzymuj� polecenia słu�bowe, �eby zapewni� uczestników tych 
wyjazdów? Czy tego nie mo�na zrobi� inaczej, tylko w taki sposób? -  Je�eli to jest prawda. 
Bo je�eli  nie jest to prawd�, i ci pracownicy nie je�d�� albo rzeczywi�cie je�d�� 
spontanicznie w ramach urlopu, to jest to oczywi�cie ich wybór.”      
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Janusz Ramski 
 
16/ 
Interpelacja Nr XLVIII/16/2005 – zgłoszona ustnie 
 
„Sprawa rozbudowy Zespołu Szkół Specjalnych rzeczywi�cie jest  skomplikowana. Jest to tym 
bardziej przykre z tego powodu, �e ucz�szczaj� tam dzieci <specjalnej troski>. Sytuacja 
zwi�zana z popraw� warunków funkcjonowania Zespołu Szkół Specjalnych niebezpiecznie  
przedłu�a si�, staj�c si� przedmiotem jakby rozgrywki pomi�dzy Powiatem  
a Miastem.  
Mówili�my o tym, �e b�dziemy rozbudowywa� szkoł�, albowiem dokumentacja była aktualna 
do ko�ca br. Zarówno Komisja Edukacji, jak i Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej Rady 
Miasta w br. odbyły posiedzenie w Zespole Szkół Specjalnych. W obecno�ci Zast�pców 
Prezydenta Miasta P. P. Winiarskiego i Koberskiego, Komisje zapewniły, �e Miasto b�dzie 
rozbudowywa� szkoł�. Potem nast�piły takie okoliczno�ci, �e tej rozbudowy nie było. 
Jako nauczyciel chc� zwróci� uwag� na to, �eby  tej sprawy nie rozgrywa� kosztem dzieci.  
Nale�y mie� tu na uwadze przede wszystkim dobro dzieci, a nie tylko stron� prawno – 
finansow� problemu. Nale�y prowadzi� rozmowy ze Starost� Powiatu Rzeszowskiego, tak  
�eby mo�liwie szybko rozwi�za� t� skomplikowan�,  od strony społecznej i moralnej, spraw�.        
Taki był wniosek Komisji Edukacji przyj�ty na ostatnim  posiedzeniu.”  
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Adolf Gubernat 
 
17/ 
Interpelacja Nr XLVIII/17/2005 – zgłoszona ustnie 
 
„Je�li chodzi o spraw� rozbudowy Zespołu Szkół Specjalnych, chciałem zwróci� uwag�, �e 
oprócz spraw finansowych i organizacyjnych istnieje obligacja moralno – społeczna wobec  
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tych dzieci dotkni�tych przez los. Apeluj� do Pana Prezydenta, aby spraw� tej szkoły 
potraktowa� szczególnie uwa�nie i starannie. Tym bardziej, �e Szkoła ma ogromne  
i wspaniałe tradycje.  Słu�y społeczno�ci, dzieciom i młodzie�y  Rzeszowa, a by� mo�e  
w przyszło�ci poszerzonego Rzeszowa.”  
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Andrzej Szypuła 
 
/Tekst interpelacji, zapyta� i wniosków stanowi zał�cznik nr 36 do protokołu/. 
 
 Na XLVIII sesji odbytej w dniu 13 grudnia 2005 roku Rada Miasta Rzeszowa 
podj�ła nast�puj�ce uchwały: 
 
1. Uchwała Nr XLVIII/304/2005 - w sprawie zmian  bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. 
 
2. Uchwała Nr XLVIII/305/2005 - w sprawie zmian  bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. 
 
3. Uchwała Nr XLVIII/306/2005 - w sprawie zmian  bud�etu Miasta Rzeszowa na 2005 r. 
 
4. Uchwała Nr XLVIII/307/2005 – w  sprawie  wyra�enia  zgody  na  wystawienie weksla  
                                                          własnego „in blanco”  z deklaracja wekslow�. 
 
5. Uchwała Nr XLVIII/308/2005 – w  sprawie  zmian  w  uchwale Rady Miasta Rzeszowa  
                                                          (dot.   Uchwały  Nr  XLI/182/2005   w   sprawie  emisji  
                                                           obligacji) /druk nr XLVIII/11/2005/. 
 
6. Uchwała Nr XLVIII/309/2005 - zmieniaj�ca     uchwał�     w     sprawie     Wieloletnich  
                                                          Programów Inwestycyjnych.  
 
7. Uchwała Nr XLVIII/310/2005 -  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miasta Rzeszowa                   
                                                           (dot. Uchwały Nr XX/44/2004 z dnia 30 marca 2004 r.  
                                                           w    sprawie    uchwalenia   Wieloletnich   Programów  
                                                           Inwestycyjnych   w    zakresie   przebudowy   ulic  na  
                                                           terenie miasta Rzeszowa na lata 2004 – 2006). 
 
8. Uchwała Nr XLVIII/311/2005 -  w sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej przył�cz  
                                                           wodoci�gowy        do       budynku        mieszkalnego,  
                                                           zlokalizowanego   w   miejscowo�ci  Miłocin,  b�d�cy  
                                                           własno�ci�  osób  fizycznych, na rzecz Gminy Miasto  
                                                           Rzeszów. 
 
9. Uchwała Nr XLVIII/312/2005 -  w sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej przył�cza  
                                                           wodoci�gowo – kanalizacyjne, zlokalizowane  
                                                           w     miejscowo�ciach      gmin       s�siednich,    b�d�ce  
                                                           własno�ci�   osób  fizycznych, na  rzecz Gminy Miasto  
                                                           Rzeszów.    
 
10.Uchwała Nr XLVIII/313/2005 – w       sprawie      wyra�enia     zgody      na      nabycie  
                                                           nieruchomo�ci (poło�onej przy ul. Styki  
                                                           w Rzeszowie). 
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11.Uchwała Nr XLVIII/314/2005 – w     sprawie     przyst�pienia     do          sporz�dzenia  
                                                           Miejscowego            Planu               Zagospodarowania  
                                                           Przestrzennego      Nr       125/33/2005     „Staroniwa –  
                                                           Południe” w Rzeszowie. 
 
12.Uchwała Nr XLVIII/315/2005 - w        sprawie      przyst�pienia     do      sporz�dzenia  
                                                           Miejscowego              Planu             Zagospodarowania  
                                                           Przestrzennego    Nr  126/34/2005    w      rejonie     ul.  
                                                           Panoramicznej w Rzeszowie. 
 
13.Uchwała Nr XLVIII/316/2005 - w sprawie  przyst�pienia  do sporz�dzenia zmiany Nr  
                                                           127/35/2005  Miejscowego  Planu Zagospodarowania  
                                                           Przestrzennego       Nr       19/1/2000     „Wilkowyja –  
                                                           Kamionka”  przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie  
                                                           w  konturze A, B, C, D, E, F, G, H, I, J, K, L, Ł, M, N,  
                                                           O, P, R, S, T, U. 
 
14.Uchwała Nr XLVIII/317/2005 -  w       sprawie     przyst�pienia    do        sporz�dzenia  
                                                            Miejscowego              Planu            Zagospodarowania  
                                                            Przestrzennego Nr 129/37/2005 w rejonie ul. Szopena  
                                                            w Rzeszowie /druk nr XLVIII/8/2005/. 
 
15.Uchwała Nr XLVIII/318/2005 – w  sprawie  powołania komisji dora�nej Rady Miasta  
                                                           Rzeszowa  (w  celu dokonania kontroli prawidłowo�ci  
                                                           wydawania zezwole� na handel alkoholem). 
 
16.Uchwała Nr XLVIII/319/2005 - w  sprawie  oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej  
                                                           RGK Spółka z o.o. 
 
17.Uchwała Nr XLVIII/320/2005 -  w       sprawie      przyst�pienia      do     sporz�dzenia  
                                                            Miejscowego            Planu              Zagospodarowania  
                                                            Przestrzennego      Nr     128/36/2005     „Wilkowyja –  
                                                            Kamionka” przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie. 
 
18.Uchwała Nr XLVIII/321/2005 - zmieniaj�ca     Uchwał�    Rady    Miasta     Rzeszowa  
                                                           w    sprawie   uchwalenia   Powiatowego     Programu  
                                                           Działa� na rzecz Osób Niepełnosprawnych. 
 
19.Uchwała Nr XLVIII/322/2005 –zmieniaj�ca     uchwał�    Rady    Miasta      Rzeszowa  
                                                          w  sprawie  okre�lenia  zada�  z  zakresu rehabilitacji  
                                                          zawodowej   i   społecznej   oraz    zatrudniania    osób         
                                                          niepełnosprawnych,     z      uwzgl�dnieniem       planu                                                                          
                                                          finansowego   Pa�stwowego   Funduszu    Rehabilitacji  
                                                          Osób Niepełnosprawnych na 2005 rok.  
 
20.Uchwała Nr XLVIII/323/2005 – w     sprawie  ustalenia    regulaminu     okre�laj�cego  
                                                           wysoko��,    warunki    przyznawania     nauczycielom  
                                                           dodatków    do    wynagrodzenia,   sposób    obliczania  
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                                                           wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  
                                                           i  godziny  dora�nych  zast�pstw,  wysoko�� i warunki  
                                                           wypłacania        niektórych       innych        składników  
                                                           wynagrodzenia oraz nagród w roku 2006.     
 
21.Uchwała Nr XLVIII//324/2005 - w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady Miasta Rzeszowa  
                                                            (dot.  Uchwały  Nr   XXXIX/100/2005  z dnia 24 maja  
                                                            2005   r.     w      sprawie     zabezpieczenia     �rodków 
                                                            finansowych  jako   wkładu   własnego  na   realizacj�  
                                                            projektu      „Wsparcie      efektywnego    zarz�dzania  
                                                            projektem   SPOT   –   Przebudowa   ulic    Rzeszowa  
                                                           w  ci�gu  drogi  krajowej    Nr  4  –  dostosowanie   do  
                                                           wymogów  UE”, wnioskowanego przez Gmin� Miasto 
                                                           Rzeszów      do       współfinansowania     w      ramach   
                                                           Sektorowego            Programu            Operacyjnego –                      
                                                           Transport  na lata 2004 – 2006. 
 
 P. Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta – w zwi�zku  
z wyczerpaniem porz�dku obrad dokonał zamkni�cia XLVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
Poinformował, �e nast�pna, XLIX sesja Rady Miasta odb�dzie si� 29 grudnia 2005 r.  
 
Nast�pnie zło�ył �yczenia �wi�teczne.  
 
           Obrady trwały od godz. 8.00 do 12.20.      
 
 Na tym protokół zako�czono 
 
 
Protokołowała:                                                                               Przewodnicz�cy  
                                                                                                  Rady Miasta Rzeszowa  
 
Danuta Groszek                                                                                Andrzej Dec      
 
 
 
 
          Sprawdził: 
 
            Dyrektor  
Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
       Mirosław Kubiak 
 

 


